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S I N D I K A T 
Od početka do danas... 

 
 
Poštovani, 
svi koji čitate ovo što slijedi,želim da znate kako je sve rađeno i šta je 
sve  napisano, napisano  u vrijeme događanja, vrijeme koje treba,kada se toga 
sjetimo,da nas probudi, kako nam i sjećanje na to loše, nebi stvaralo 
bol...Sačinjene su brojne informacije,zahjevi, molbe...i upućene na, takođe, 
brojne adrese sa imenima i prezimenima...Sve je to trajalo godinama...Ovo je 
samo jedan dio,dio koji mnogi možda neće pročitati...U tom slučaju ostaju 
uskraćeni za istinu, pravdu,iskrenost,poštenje, hrabrost, odlučnost,bolje i ljepše 
sutra za sve nas u UINO i BiH ( Federacija BiH,Republika Srpska,Brčko distrikt)... 
Evo kako je počelo: 
 

                                                      
 
     Nakon uspješnog formiranja Sindikata (25.08.2007 godine) održani su sastanci u Banja Luci, Mostaru i 
Sarajevu kojom prilikom se razgovaralo o prioritetima na kojima se urgentno mora raditi. S tim u vezi na 
proširenom sastanku u Banja Luci 28.09.2007 godine jednoglasno je usvojeno da se Upravnom odboru 
Uprave, na ruke gosp. Petera Nicholla, upute( prenosi se izvorno):  

 
             Zahtjevi Sindikata za sjednicu Upravnog odbora 09.10.2007 godine 
 
 
Poštovani, 
 
molimo Vas da nam omogućite prisustvo sjednici UO UINO (predviđenoj za 09.10.2007.g.), kojom 
prilikom ćemo Vas informisati da je dana 28.09.2007 godine, u Banja Luci-zgrada Središnjeg ureda 
UINO, održan sastanak predsjednika, članova Upravnog i Nadzornog odbora, te članova statutarne 
komisije Samostalnog sindikata UINO BiH, na kojem su jednoglasno donesene odluke koje Vam 
dostavljamo  u vidu naših 
 
                                                           Z A H T J E V A 
 
      1.   povećanje plaća ( plata )  SVIM  uposlenicima Uprave za 25% od 01.10.2007.g.; 
 

2. jednokratna isplata u visini jedne plaće (plate)  po  svakom uposleniku Uprave, retroaktivno 
za tri godine;  

 
3. poboljšanje uslova rada uposlenika Uprave kroz ranije planiranu kupovinu odgovarajućeg 

zemljišta i što hitniji početak gradnje zgrada u sjedištima Regionalnih centara u kojima će biti 
smješteni uposlenici Uprave . S tim u vezi i nabavka potrebnih materijalno tehničkih 
sredstava (automobili i sl),  posebno kada su u pitanju Sektor za poreze, jedan dio Sektora za 
carine, te Sektor za provođenje i poštivanje poreznih i carinskih zakonskih propisa; 
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4. za uposlenike Uprave koji rade van mjesta stalnog boravka, a nemaju pravo na odvojeni život, 
isplata stvarne cijene prijevoza, a ne, kako je do sada regulisano, po 150,00 KM,  

 
5. da, u buduće, sjednicama Upravnog odbora, kao posmatrač, prisustvuje i Predsjednik 

Sindikata, a u njegovom odsustvu jedan od Podpresjednika.   
 

Posebno ističemo da će predstavnici Sindikata ( Predsjednik, predsjednici Upravnog i 
Nadzornog odbora , predsjednik Skupštine  Sindikata, te jedan član Nadzornog odbora)  na 
pomenutoj sjednici Upravnog  odbora,  za sve  zahtjeve, iznijeti argumentovano i detaljno 
obrazloženje. 
 
Nadalje, želimo naglasiti da su kako kroz proces formiranja Sindikata, tako i donošenje svih 
odluka, uposlenici Uprave iskazali zavidnu zrelost i visoki profesionalizam. Ovo posebno kada je u 
pitanju ukupna situacija u BiH, životni standard pojedinih kategorija stanovništva itd. Međutim, 
na drugoj strani neizbježno se, po istom pitanju, moralo voditi računa i o hiljadama članova 
porodica ( obitelji ) uposlenika Uprave. 
Kroz donošenje ovih odluka vodilo se računa i o budućnosti Uprave i problemu napuštanja njenih 
redova ( Uprave) od strane mladih, obučenih kadrova, za što jedini razlog leži u niskim plaćama ( 
platama ). 
Sve odluke donesene su jednoglasno uz maksimalno međusobno uvažavanje i respekt svih nas 
koji smo ih donosili. 
O svemu navedenom upoznali smo i direktora UIO, gospodina Kemala Čauševića.  
 
S poštovanjem. 
 
Prilozi: 
-Zapisnik sa osnivačke Skupštine Sindikata 
-Zapisnik sa sastanka od 28.09.007 godine 
-Spisak i potpisi članova- učesnika sastanka od 28.09.2007 godine 
 

Međutim, pomenuta sjednica UO je odgođena, što je iskorišteno da se dana 09.11. 2007 godine održi 
sastanak sa gosp. Nichollom i našim direktorom gosp.K.Čauševićem, kojem su bili prisutni Krpić Đurađ-
predsjednik UO  Sindikata, Josip Čavara-predsjednik Nadzornog odbora Sindikata, Edin Trklja-podpresjednik 
Sindikata, te predsjednik Sindikata. 
Tokom razgovora iznijeli smo detalje koji su nas rukovodili za upućivanje gore pomenutih zahtjeva. 
Gosp.Nichool i gosp.Čaušević su nas u cijelosti podržali izražavajući svoje zadovoljstvo činjenicom da je 
formiran Sindikat Uprave. 
Istom prilikom obećano nam je da će sjednici UO, koja je, kasnije (04.12.2007 godine), održana u Banja 
Luci, prisustvovati i predstavnici Sindikata. 
Međutim, do toga nije došlo, ali nam je u razgovoru, nakon održane sjednice UO( Banja Luka) gosp. Nicholl 
obećao da će nam u Mostaru, na narednoj sjednici UO (14.12.2007 god.), biti omogućeno da članovima UO 
iznesemo argumente za naše zahtjeve. 
Takođe je rečeno da je na istoj sjednici UO odlučeno da se uposlenicima Uprave povećavaju plate za 10%, 
te da će „ kao nagradu“ svaki uposlenik dobiti 50% bonusa, uz mogućnost da sličan bonus bude isplaćen i 
sredinom 2008 godine. 
Dana 06.12.2007 god. Upućen je zahtjev UO, odnosno gosp. Nichollu,da nam se dostavi dio zapisnika sa 
pomenute sjednice UO, a što se odnosi na diskusiju koja je vođena u vezi već pomenutih 
zahtjeva.Međutim, nismo dobili odgovor. 
Dana 14.12.2007 god. Održana je nova sjednica UO Uprave kojom prilikom je  predsjedniku Sindikata i 
predsjedniku UO Sindikata  data mogućnost da se obrate članovima UO. 
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S tim u vezi posebno je zanimljivo napomenuti da nam je od strane Ministra za finansije gosp. Vrankića 
rečeno da je u pripremi novi Zakon o plaćama državnih službenika BiH, te da je otvorena mogućnost da na 
isti damo primjedbe. 
I ovom prilikom naši zahtjevi su podržani kao opravdani. 
Dana 19.12.2007 godine održan je sastanak sa pomoćnikom Ministra za finansije kojom prilikom je, sa naše 
strane, prezentirana specifičnost Uprave i stavljene preliminarne primjedbe na pojedine odredbe Zakona. 
Dva dana kasnije, uz aktivno učešće naših kolega iz RC Banja Luka, Sarajevo i Tuzla upućene su naše 
primjedbe na navedeni Zakon. 
Posebno treba naglasiti da je dana 14.12.2007 godine, u Mostaru, održan sastanak proširenog sastava UO 
našeg Sindikata , kojom prilikom su usvojeni određeni zaključci, a odnose se naše buduće aktivnosti, što je 
već dobrim dijelom sadržano u ovoj Informaciji.. 
Neosporna je činjenica da je naš Sindikat  prihvaćen od nadležnih struktura, da je „ušao na velika vrata“ u 
Upravu, međutim, takođe je evidentno da mnogi neshvataju njegov značaj, posebno imajući u vidu kakvu 
ulogu imaju Sindikati u Evropskoj Uniji kojoj svi težimo. 
 
Obećanja i podrška koja nam je iskazana nisu finalizirana, upravo iz navedenog razloga. 
 
Nadalje, naša radna grupa, na prijeloge mnogih naših kolega sa područja svih centara, sačinila je 
sveobuhvatne primjedbe na navedeni Zakon koje su već upućene Ministarskom vijeću BiH, odnosno 
Predsjedavajućem gosp. N.Špiriću, te Ministru gosp. D. Vrankiću, kao i  direktoru gosp. K. Čauševiću. Iste 
prijedloge planiramo uputiti i Visokom predstavniku u BiH gosp. M. Lajčaku, kao i gosp. P. Nikolu. 
Dana 08.03.2008 godine dobili smo odgovor  iz Ureda Visokog predstavnika u kojem je, između ostalog 
rečeno „ da će na sledećem sastanku UO UINO biti predočen konkretni prijedlog vezan za povećanje 
plata“( Održavanje ovog sastanka predstoji). 
Međutim,do toga nikada nije došlo. 
   
Posebno treba naglasiti da prilikom procedure stvaranja nacrta istog Zakona nije učestvovao nitko iz 
Uprave.Zašto je to tako, za sada, nam nije poznato. 
U kontekstu procedure donošenja pomenutog Zakona održani su sastanci i sa gospodinom Rankom 
Šakotom, pomoćnikom ministra za finansije BiH, kojom prilikom su nametnute izmjene kada je u pitanju 
primjena našeg Pravilnika o ovlaštenjima(što nije bilo predviđeno u Nacrtu pomenutog Zakona), što 
znači da će u budućoj primjeni istog Zakona doći i do primjene odredbi istog Pravilnika (dodatak na platu 
do 30% na posebne uslove rada kojim su obuhvaćene kategorije naših uposlenih, od carinika 15%, pa 
dalje kako je definisano u Pravilniku ). Međutim, postavlja se pitanje zašto isti Pravilnik nije do sada bio u 
primjeni?  
 
Poseban uspjeh Sindikata predstavlja činjenica  da se  brojnim aktivnostima skrenula pažnja nadležnih, 
pa i šire bosanskohercegovačke javnosti na nas, na Upravu, naše probleme, uspjehe...Rezultat toga je i 
sastanak koji su naši predstavnici održali dana 01.02.2008 godine u Sarajevu sa gospođom Zelah Senior 
koju smo detaljno informisali o razlozima koji su naveli oko 200 visokoobrazovanih, obučenih naših 
uposlenika da napuste Upravu, namjerama mnogih koji, takođe, žele otići, kao i o veoma lošim uslovima 
rada na području svih Centara. Inače razgovor je obavljen na njenu inicijativu, odnosno, kako nam je 
rečeno, zahtjev gosp. P. Nichoola. 
Dana 27.02.2008 godine, na naš zahtjev održan je sastanak i direktorom gospodinom K. Čauševićem 
kojom prilikom su ponovljeni naši zahtjevi od 28.09.2007 godine.Međutim, nije došlo do približavanja 
stavova kada je u pitanju procenat povećanja naših plata od 25% SVIM uposlenicima Uprave. I dalje se 
pominjalo već davno obećano povećanje od 10%. 
 
Dana 11.03.2008 godine održan je zajednički sastanak sa predstavnicima Sindikata Granične policije BiH, 
Agencije za istrage i zaštitu BiH (SIPA), Obavještajne agencije BiH (OSA), Sudske policije, 
Reprezentativnog sindikata Institucija BiH, Pravobranilaštva BiH...kojom prilikom je dogovoren zajednički 
nastup kada je u pitanju gore pomenuti nacrt Zakona.Formirana je komisija koja će sačiniti primjedbe, 
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posebno kada su u pitanju koeficijenti po kojima će se obračunavati plate ( u tom smislu naši zahtjevi se 
ne mijenjeju -25% povećanje plate), te da se UINO, sa svim svojim specifičnostima, mora u istom Zakonu 
definisati u posebnom poglavlju. Zahtjevi će biti upućeni predlagaču Zakona. Ukoliko na iste ne bude 
pozitivno odgovoreno biće sačinjen plan(neke mjere su već preduzete) organizovanja, u skladu sa 
zakonskim propisima, štrajka svih uposlenih u gore navedenim službama i institucijama. 
Dogovoren je novi sastanak za 17.03.2008 godine. 
DO TOG SASTANKA NIJE DOŠLO.  

Poštovani, vi koji čitate ovu Informaciju , jedna od bitnih vrijednosti je 
da smo provodeći gore navedene, veoma brojne aktivnosti, naučili da 
cijenimo sebe, shvatili gdje se nalazimo i koliko još posla ima pred 
nama, te tko se nalazi na drugoj strani kada je u pitanju ostvarenje 
naših ciljeva. U svakoj normalnoj državi u EU i svijetu služba, kao naša 
(UINO), zauzima respektabilno mjesto, a njeni uposlenici su cijenjeni i 
prema njima se svi odnose sa poštovanjem. 
Jedno je sigurno, samo dobro organizovani, radeći u skladu sa važećim 
zakonskim propisima, uz visokoprofesionalno izvršavanje radnih 
zadataka, samo sami sebi možemo pomoći. Naš cilj je jasan: 
 da dobro radimo, da imamo normalne uslove rada i posebno, da smo 
za to adekvatno plaćeni... 
S poštovanjem. 
Predsjednik Sindikta  
Mehmedalija Osmić 

 
------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Samostalni sindikat uposlenika Uprave za indirektno- 
neizravno oporezivanje BiH 
Banja Luka 
Datum: 02.10.2007godine 
 
 

UPRAVNI ODBOR UPRAVE ZA INDIREKTNO- 
NEIZRAVNO OPOREZIVANJE BiH 
( svi članovi) 
 
 PREDMET: Zahtjevi Sindikata za sjednicu Upravnog odbora 09.10.2007 godine 
 
Poštovani, 
 
Obavještavamo Vas da je dana 27.09.2007 godine, u Banja Luci-zgrada Središnjeg ureda UINO, održan 
sastanak članova Upravnog i Nadzornog odbora, podpresjednika, te članova statutarne komisije 
Samostalnog sindikata UINO BiH na kojem su jednoglasno donešene odluke koje Vam dostavljamo  u 
vidu naših 
 
                                                           ZAHTJEVA 
 
      1.   povećanje plaća ( plata ) svim uposlenicima Uprave za 25%, 
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2. jednokratna isplata po 900,00 KM svakom uposleniku Uprave, retroaktivno za tri        godine; 
 

3. poboljšanje uslova rada uposlenika Uprave kroz ranije planiranu kupovinu odgovarajućeg 
zemljišta i početak gradnje zgrada u sjedištima Regionalnih centara u kojima će biti smješteni 
uposlenici Uprave ( Rok za početak gradnje prva trećina sledeće godine). S tim u vezi i 
nabavka potrebne količine automobila  posebno kada su u pitanju Sektor za poreze, jedan dio 
Sektora za carine, te Sektor za provođenje i poštivanje poreznih i carinskih zakonskih propisa. 

 
4. za uposlenike Uprave koji rade van mjesta stalnog boravka, a nemaju pravo na odvojeni život, 

isplata stvarne cijene prevoza, a ne, kako je sada, po 150,00 KM, s tim da svaki uposlenik na 
kojeg se ovo odnosi mora, nadležnoj službi Uprave, dostaviti pismeni dokaz o cijeni prevoza 
na određenoj relaciji.    

 
Posebno ističemo da će predstavnici Sindikata ( Predsjednik, Predsjednici Upravnog i 
Nadzornog odbora , Predsjednik Skupštine  Sindikata)  na pomenutoj sjednici 
Upravnog  odbora  za sve  zahtjeve iznijeti argumentovano i detaljno obrazloženje. 
Nadalje, želimo naglasiti da su kako kroz proces formiranja Sindikata, tako i donošenje svih 
odluka, uposlenici Uprave ( njih ogromna većina) iskazali pozitivan odnos kada je u pitanju 
izvršavanja radnih zadataka. Ovo posebno kada se ima u vidu situacija u BiH i životni standard 
pojedinih kategorija stanovištva.Međutim, na drugoj strani neizbježno se, po istom pitanju, 
moralo voditi računa i o hiljadama članova porodica ( obitelji ) uposlenika Uprave. 
Kroz donošenje ovih odluka vodilo se računa i o budućnosti Uprave i problemu napuštanja njenih 
redova ( Uprave) od strane mladih, obučenih kadrova, za što jedini razlog leži u niski plaćama ( 
platama ). 
Sve odluke donešene su jednoglasno uz maksimalno međusobno uvažavanje i respekt svih nas 
koji smo ih donosili. 

      S poštovanjem. 
 
Predsjednik SSUINO BiH 
Mehmedalija Osmić 

        Prilozi: 
-Zapisnik sa osnivačke Skupštine Sindikata 
-Zapisnik sa sastanka od 27.09.007 godine 
-Spisak i potpisi članova- učesnika sastanka od 27.09.2007 godine.  
 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
 
SAMOSTALNI SINDIKAT DRŽAVNIH SLUŽBENIKA I ZAPOSLENIKA U UPRAVI ZA INDIREKTNO-
NEIZRAVNO OPOREZIVANJE 

               BOSNE I HERCEGOVINE 
 

               Dana: 17.04.2008 godine 
      UPRAVNI ODBOR UINO BiH 

              Gospodin Peter Nicholl, predsjedavajući UO UINO, 
               
               Poštovani gospodine Nicholl, poštovana gopodo, 
 
               Ponovo vam upućujemo naše: 
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                                                      Z A H T J E V E 
 
      1.   povećanje plaća ( plata )  SVIM  uposlenicima Uprave za 25% od 01.10.2007.g.; 
 

6. jednokratna isplata u visini jedne plaće (plate)  po  svakom uposleniku Uprave, 
retroaktivno za tri godine; 

 
7. poboljšanje uslova rada uposlenika Uprave kroz ranije planiranu kupovinu odgovarajućeg 

zemljišta i što hitniji početak gradnje zgrada u sjedištima Regionalnih centara u kojima će 
biti smješteni uposlenici Uprave . S tim u vezi i nabavka potrebnih materijalno tehničkih 
sredstava (automobili i sl),  posebno kada su u pitanju Sektor za poreze, jedan dio Sektora 
za carine, te Sektor za provođenje i poštivanje poreznih i carinskih zakonskih propisa; 

 
8. za uposlenike Uprave koji rade van mjesta stalnog boravka, a nemaju pravo na odvojeni 

život, isplata stvarne cijene prijevoza, a ne, kako je do sada regulisano, po 150,00 KM,  
 

9. da, u buduće, sjednicama Upravnog odbora, kao posmatrač, prisustvuje i Predsjednik 
Sindikata, a u njegovom odsustvu jedan od podpresjednika. 

 
Molimo vas da situaciju u kojoj se nalaze zaposleni u UINO shvatite krajnje ozbiljno.Ne treba ponavljati 
da vlada veliko nezadovoljstvo kada su u pitanju, posebno, plate i uslovi rada. 
Brojna su pitanja, od onog osnovnog tko treba da rješava naše nagomilane probleme, pa do toga šta 
treba vi da činite na tom planu i šta ste do sada uradili? 
Želimo vas, takođe, i na ovaj način, informisati  da smo održali više sastanka sa predstavnicima Sindikata 
Granične policije BiH, Agencije za istrage i zaštitu BiH (SIPA), Obavještajne agencije BiH (OSA), Sudske 
policije, Reprezentativnog sindikata Institucija BiH, Pravobranilaštva BiH...kojom prilikom su dogovoreni i 
definisani zajednički nastupi. 
 
Insistiramo da na sledećoj vašoj sjednici budu prisutni  Mehmedalija Osmić i  Krpić Đurađ, predsjednik, 
odnosno predsjednik UO Sindikata ( tačka dnevnog reda koja se odnosi na naše Zahtjeve). 
S poštovanjem. 
Predsjednik Sindikta  
Mehmedalija Osmić 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 

NAKON OVOGA UPUĆENI SU BROJNI ZAHTJEVI, MOLBE...NA ADRESE 

NADLEŽNIH U UINO I SVIH ONIH OD KOJIH SMO OČEKIVALI  RAZUMIJEVANJE 

I PODRŠKU, A SVE U CILJU RJEŠAVANJA NAŠIH PROBLEMA... 

ALI...NASTAO JE HAOS... 

A...KAKO JE TO IZGLEDALO...PORED DALJE NAVEDENOG,SLIJEDI TEKST 

PISMA KOJE SAM,IZMEĐU OSTALOG, UPUTIO I EDINU TRKLJI, TADAŠNJEM 

ČLANU PREDSJEDNIŠTVA SINDIKATA IZ RC SARAJEVO, IZ KOJEG JE 

VIDLJIVO KAKVA JE UKUPNA SITUACIJA U I OKO SINDIKATA BILA... 

 
Tuzla, 23.01.2009 godine. 
 
Gospodine Trklja, 
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Kao što ti je poznato na sastanku u Zenici ja sam, mimo važećih zakonskih odredaba Statuta 
našeg Sindikata ( mandat predsjednika je četiri godine), predložio da predsjedavajući našeg 
Predsjedništva u periodu od godinu dana bude netko od članova Predsjedništva, pa sam 
predložio gospodina Jozu Kajinića iz Središnjeg ureda, da bi nakon diskusije bilo predloženo 
i usvojeno da to budeš ti.Prihvatio sam to( iako sa velikom rezervom) nadajući se da ćeš, ako 
budeš jedno vrijeme, prvi među nama jednakim, više raditi i biti daleko aktivniji  u borbi za 
naša prava zakonom propisana. 
 Naime,dobro ti je poznato da nikada ništa nisi uradio i da si cijelo vrijeme, od formiranja 
našeg Sindikata bio nijemi posmatrač svega što su drugi( dobro se zna tko su oni ) činili i 
radili u interesu svih naših kolega. Ćutao si, a kada si nekada i progovorio bilo je to tako da 
je  bilo bolje da si i dalje ćutao. Čak si, dobro znaš, iz samo tebi znanih razloga 
„demonstrativno napustio Sindikat“, što je bio  omiljeni gest „izražavanja velike pameti“ još 
dvojice tvojih kolega iz Sarajeva. Kasnije si se, kada te prošlo  ono što te bilo snašlo, vratio. I 
umjesto da se tada reagovalo na pravi način, jer si djelovao suprotno ciljevima i Statutu 
Sindikata, mi iz Predsjedništva smo ti oprostili smatrajući da ćeš doći sebi i shvatiti šta je tvoj 
zadatak kao jednog od podpresjednika Sindikata. 
 
Međutim, to nije ništa u odnosu na tvoje sadašnje razbijačko ponašanje, samovolju, krajnje 
neodgovoran i bezobziran odnos prema članovima našeg Sindikata, pa i uvaženim kolegama 
koji to nisu. Potpuno si, svjesno, u cilju ostvarenja ličnih interesa, blokirao rad našeg 
Predsjedništva, Upravnog odbora, komisija... Vrhunac tvoje bezobzirnosti je što si sam sebe 
predložio(mi smo se složili) da vodiš akciju nabavke i podjele novogodišnjih  paketića djeci 
naših članova, međutim najgore je da nitko od članova Predsjedništva pojma nema kako si to 
uradio, na koji način je nabavka izršena, kolika je cijena pojedinačnog paketića i slično.Mene 
si doveo u situaciju da potpišem isplatu, predočavajući mi dokument ( ponuda ), za koji sam 
ti tada rekao da nije u skladu sa zakonom , na što si odgovorio da ćeš mi za dva dana 
dostaviti originalnu fakturu i svu ostalu dokumentaciju oko nabavke pomenutih paketića. Nisi 
to uradio, a prošlo je skoro mjesec dana...Posebno naglašavam da si prihvaćeni zadatak 
odradio površno jer nisi utvrdio tačan broj paketića, tako da sve kolege,članovi 
Sindikata,odnosno njihova djeca,u Orašju, Doboju itd nisu dobili iste.   
 To što sam tada potpisao, pred samu Novu godinu, vjerujući ti na riječ, bilo je, prije svega 
zbog djece i obećanja koje smo dali našim članovima. 
Nadalje, ti dobro znaš koliko je eskaliralo nezadovoljstvo naših kolega u poslednja dva 
mjeseca i koliko je sastanaka sa našim članovima održano u RCTuzla, Banja Luka, Mostar, a 
zvale su me kolege i iz Sarajeva,Zenice...Takođe znaš da je Predsjedništvo održalo 
sastanak krajem decembra prošle godine, na koje, iako si bio pozvan, nisi došao.Naravno i 
bez tebe, u sladu sa Statutom, donešeni su zaključci  kojima smo imali namjeru informisati 
članstvo o tome šta planiramo uraditi. Međutim, ti si „zabranio“ da se to objavi na našoj web 
stranici, a sve u dogovoru sa pojedincima iz Središnjeg ureda koji su „poslušali tvoju 
zabranu“, a kojima se, očigledno, nije svidjela sadržina istih zaključaka.Donio si odluku sam ( 
iako na to nisi imao nikakvo pravo, niti si bio, od strane Predsjedništva, ovlašten za tako 
nešto) bez osjećaja odgovornosti, bez osjećaja za sram i stid, pljujući po nama članovima 
Predsjedništva i svim članovima Sindikata naše Uprave. 
 Pa, kako neshvataš, mi tražimo samo ono što nam po zakonima ove naše države pripada i 
ništa drugo. 
 Sada se kuči u glavu i uključi svoju retrogradnu pamet i „predoči“ sebi vremena u kojima se 
cenzurisalo sve ono što se, tamo nekim ograničenim vlastodršcima i njihovim poslušnicima, 
nije sviđalo, sve ono što vrijedi, ono što vodi napretku, širenju vidika svakog pojedinca... 
mnogo dalje od hrvatske granice sa Slovenijom, Mađarskom... i drugih susjednih 
granica  preko kojih nemožemo, a moramo i trebamo, jer jedva dišemo...  
 
Budi siguran da mi je potpuno jasno zašto radiš  ove silne gluposti, ali još nisam u 
potpunosti „dokučio“  koja je tu tvoja korist, tvoj dobitak...Ali i to će doći... 
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Samo,ipak, kao čovjeka te moram pitati da li si svjestan kakve i koje posledice mogu nastati 
za sve nas u Upravi zbog ovakvog tvog, samo sa jedne strane, programiranog 
ponašanja...Garantujem ti da ti je u mozak „ugrađen“ pogrešan čip... 
Naime, još mi u glavi kucka ona tvoja izjava o zapostavljenosti Sarajeva kada je bilo u pitanju 
određivanje mjesta održavanja sastanaka Sindikata. Na moj odgovor da ih je upravo u 
Sarajevu najviše održano ti si, bez osjećaja stida za izrečeno,ućutao. 
Shvati, ako ikako možeš shvatiti, BiH nije samo Sarajevo, već i Tuzla, Mostar, Banja 
Luka,Trebinje, Bijeljina, Brčko...i moja bašča je BiH...i Jozina, Slobodanova, Mladenova, 
Đukina...sve je to naše. I Sindikat je svih nas u UINO i mi ćemo svi zajedno, transparentno, u 
skladu sa zakonima odlučivati o našoj sudbini...a rekao sam ti, toliko nam je sada lijepo da 
jedva dišemo...Takvi kao ti su kao jedna močvara, ružna i crna koja bi da se širi, i koja 
uništava sve lijepo što treba da dođe do naših duša, naših mozgova...Ali, neće moći... 
Potpuno je i samom tebi jasno da si zapostavio sve obaveze koje si prihvatio, blokirao naš 
rad...Znaš li da pored silnih poslova koje moramo uraditi, moramo sačiniti i završni račun u 
skladu sa zakonom Republike Srpske, i dalje transparentno obaviještavati sve naše kolege o 
našem radu, utrošku novčanih sredstava, pomoći pojedincima u rješavanju njihovih problema 
itd.itd. Znam to tebe ne interesuje... 
Međutim, ti znaš da smo mi, naš Sindikat, i bez tebe i tebi sličnih postigli velike uspjehe 
posebno kada se ima u vidu u kakvim okolnostima djelujemo (pročitaj moj Izvještaj, ako 
nisi)...Poslije svega postajemo još jači, pametniji, brojniji... 
Mogao bih ti još mnogo toga reći, ali pametnome je i ovo dovoljno...Tvoje vrijeme, kod mene, 
kao čovjeka, je isteklo.... 
Sada mi je potpuno jasno, još nešto, da ti, sa takvim razmišljanjem i postupcima, nikada nisi 
imao, niti ćeš imati, podršku naših uvaženih kolega iz Sarajeva... 
Imajući u vidu gore navedeno, kao i ono što nije rečeno, zvanično te obavještavam da 
kao legitimni predsjedik  i odgovorna osoba našeg Sindikata povlačim svoj potpis sa 
prijedloga  koji smo dogovorili na Predsjedništvu ( isto ono Predsjedništvo koje ti je 
mimo Statuta povjerilo da budeš samo prvi među nama, i po čijim članovima  sada 
bljuješ čak i mržnju) i zahtijevam da u roku tri dana ( izaberi na koji način) vratiš pečat 
našeg Sindikata za koji sam ja odgovoran. 
 Da li ti je sada jasno koliko smo ti vjerovali...Posebno podvlačim  da smo za tebe glasali ne 
zbog tebe, nego iz poštovanja i respekta prema kolegama iz RC Sarajevo...Ti si izigrao 
najviše njihovo povjerenje, ako si ga uopšte imao...Takođe budi siguran da ću se potruditi da 
o svemu navedenom saznaju svi oni koji,  itekako, imaju apsolutno pravo da znaju šta se i 
kako radi u Sindikatu... Šta će biti dalje, neznam...Ti dobro znaš da sam ja utkao dio sebe u 
naš Sindikat i da uživam ugled među našim članovima, na čemu sam im iskreno zahvalan, i 
nikada i nikome neću dozvoliti da bude drugačije...Ja svoje kolege u UINO  poštujem i 
uvažavam, a posebno sa aspekta povjerene dužnosti predsjednika. Radiće se, a i do sada 
se radilo, to svi znaju ( do pojave tvoje i tebi sličnih  posebnosti), transparentno, 
iskreno,otvoreno,pošteno, profesionalno...uz pravo svakog pojedinca da zna šta se događa, 
odnosno da maksimalno učestvuje u radu Sindikata na način koji je jasno propisan našim 
Statutom i ostalim aktima...Mnogo,mnogo posla je pred nama od kojih se neki, u interesu 
svih naših kolega, moraju realizovati veoma brzo... 
Ukoliko ne postupiš kako sam ti rekao, kada je u pitanju vraćanje pečata, budi siguran 
da ću preduzeti zakonom propisane mjere,  koje su mi, kao legitimnom predsjedniku 
našeg Sindikata, na raspolaganju... 
 Predsjednik Sindikata 
Mehmedalija Osmić 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Tuzla,22.07.2009 godine. 
OHR BiH  
Gospodin Valentin Inzko, Visoki predstavnik u BiH 
Gospodin Raffi Gregorian, Prvi zamjenik Visokog predstavnika 
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SARAJEVO 
 
Poštovana gospodo, 
 
Šaljemo Vam tekst pisma koje smo uputili gospodinu Nikoli Špiriću, 
Predsjedavajućem Vijeća ministara i molimo Vas da se uključite u rješavanje naših 
brojnih problema, uz napomenu da smo spremni otvoreno o svemu razgovarati i 
iznijeti naše prijedloge. Hvala Vam. 
 
„Kao što Vam je poznato mi već skoro dvije godine ukazujemo na veoma lošu situaciju u UIO 
(od uslova rada, profesionalne diskriminacije,zloupotreba od strane najodgovornijih 
pojedinaca, krajnjom nebrigom za one uposlenike koji profesionalno, savjesno ,odgovorno i 
pošteno izvršavaju svoje radne zadatke...), međutim nikakvi pozitivni pomaci nisu 
napravljeni. 
S tim u vezi dana 17.07.2009 godine održan je jedan u nizu sastanaka Predsjedništva našeg 
Sindikata  kojom prilikom se ponovo skreće pažnja na ponašanje pojedinaca i grupa u Upravi 
( i UO Uprave) koji svojim nezakonitim odlukama i prekoračenjem ovlaštenja ugrožavaju 
osnovna ljudska prava i dostojanstvo svakog čestitog profesionalca zaposlenog u UIO.S tim 
u vezi: 
 
1. Nemožemo prihvatiti odluku da  najavljeno smanjenje plaća i dijela naknada ide preko 
naših leđa iz razloga što smo ubijeđeni ( dobro nam je to poznato) da postoje drugi načini da 
se uštede značajna novčana sredstva.Primjera radi, nedavno je raspisan konkurs( natječaj) 
za prijem ( nije se čak znalo ni koliko) pripravnika u UIO.Na naše interesovanje u 
Ministarstvu finansija BiH i UO UIO nitko nam nije odgovorio na pitanje tko je to i zašto 
uradio.Vjerovali ili ne odgovor je uvijek glasio:“Nepitajte mene“.Ta, nečija samovolja i 
avantura bahatosti i neodgovornosti košta dodatnih oko 14 miliona KM. Šta je, u tom 
kontekstu, sa odlukom Vijeća ministara o obustavljanju prijema novih uposlenika? Šta ćemo 
sa oko 200 mladih i obučenih uposlenika u UIO koji rade više od tri godine, a da im status 
nije riješen?Kako će se riješiti pitanje nezakonite isplate stimulacije ( nagrade za „naročite“ 
rezultate u radu u 2008 godini) samo jednom dijelu uposlenika, a šta je sa inspektorima, 
carinicima itd,itd.Da li je to nekom u Upravi stalo, da u cilju rješavanja svojih ličnih potreba, 
opterećuje sve nas uposlenike ( iz ovoga se isključuju oni podobni, a nestručni) novim 
problemima? Zašto oni najodgovorniji u državi ćutanjem odobravaju nezakonit i po Upravu 
štetan rad pojedinaca koji su donijeli navedene i brojne druge odluke? 
 
2. Postavljamo pitanje uloge UO Uprave, njegovog rada, nadležnosti, odnosa Direktor 
Uprave i UO, provođenju Odluka UO od strane Direktora Uprave, kako su donošene gore 
navedene i brojne druge Odluke a da nitko iz UO nije reagovao i spriječio njihovo 
donošenje,itd,itd. Troši se i potrošen je ogroman novac, a da praktično nije ništa urađeno  za 
nas uposlenike na poboljšanju veoma loših uslova rada, nabavke sredstava za rad itd. (prošli 
mjesec su članovima UO isplaćene neknade u iznosu od po 3700,00 KM, dok je plaća 
inspektora Uprave oko 1000,00 KM ) Primjera radi,kada smo tražili povećanje plaća rečeno 
nam je da nema novca za te namjene i da su velika sredstva usmjerena za kupovinu 
zemljišta i izgradnju zgrada po RC-a za naše potrebe. Međutim, ništa nije urađeno i pitanje 
je, imajući u vidu finansijsku krizu, kada će to biti. A gdje je novac o kojem se govorilo itd,itd? 
S tim u vezi potpuno je jasno da mora  doći do, nama je jasno, kojih promjena, čime se 
otvaraju mogućnosti za uštedu ogromnog novca, uz sigurno veću efikasnost rada Uprave, 
jer, u šta smo takođe sigurni, za to ima još mnogo prostora.Kada je ovo u pitanju mi imamo 
konkretne i argumentovane prijedloge. 
 
3. Šta je sa Odlukom o kriterijima za utvrđivanje dodatka na plaću na temelju obavljanja 
složenih informatičko-aplikacijskih poslova u institucijma BiH, a kojom su obuhvaćene i naše 
kolege zaposlene u IT Sektoru? O značaju rada naših kolega i u ovom sektoru suvišno je i 
govoriti. Veliki broj ih je ( kao i drugih kolega) napustio UIO upravo zbog niskih plaća. 
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Mnogo je problema u čijem rješavanju želimo u potpunosti aktivno učestvovati.Znamo raditi 
svoj posao i spremni smo za razgovor i dogovor.Ovakvo stanje se više nemože 
tolerisati.Uprava je svih nas i ona je nešto najbolje što se dogodilo u BiH, ali se u njoj moraju 
izvršiti korjenite promjene, čime će se, sigurni smo, povećati i njena efikasnost. To je rečeno i 
na nedavno održanoj konferenciji za medije čime smo imali namjeru skrenuti pažnju na naše 
probleme i želju da normalno, bez pritisaka, prijetnji,svakodnevnog stresa...obavljamo radne 
zadatke uz osjećanje da smo svi mi u službi građana BiH.Međutim,to su zloupotrijebili 
pojedinci iz Sarajeva, zaposleni u Upravi, koji su svojim neodmjerenim, neargumentovanim i 
izjavama punih mržnje i laži, pokušali, u ostvarenju ličnih ciljeva unijeti razdor u naš Sindikat i 
cijelu Upravu i zadržati trenutno stanje. Međutim , to  je već posao za druge organe u našoj 
državi. 
S poštovanjem. 
Predsjednik Sindikata 
Mehmedalija Osmić  
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

06.10.2009 goodine.  
Poštovani gospodine Šakota, 
Shodno našem dogovoru šaljem Vam pitanja o kojima želimo, na 
sutrašnjem sastanku, razgovarati: 
 

- pitanje naknada za odvojeni život, 
- pitanje naknada za putovanje preko 80 km ( uvezi navedenog posebno nas interesuje 

kako je to riješeno u Graničnoj policiji BiH), 
- kako riješiti problem kolega koji nemaju status državnog službenika, a rade u UINO 

preko dvije godine ( visoko obrazovani kadrovi), 
- pitanje statusa kolega koji rade u IT Sektoru( dodatak na posebne uslove rada i s tim 

u vezi Odluka Vijeća ministara BiH) 
- kako je došlo do netransparentnog zapošljavanja oko 200 pripravnika  (izdatak od 

oko 5 miliona KM) dok se na drugoj strani nama uposlenim smanjuje plaća, 
- jubilarne nagrade, na koga se odnose? 
- Katastrofalni uslovi rada itd. 

Gospodine Šakota nama je sada potpuno jasno tko je UINO, svojim nesavjesnim i 
neodgovornim rukovođenjem, doveo u ovu situaciju. Takođe nam je jasna i Vaša pozicija, 
odnosno poslovi koje radite, kao i činjenica da ste, najkraće rečeno, profesionalac u svom 
poslu. Međutim, želimo razgovarati o svemu i zajedno raditi na stvaranju ambijenta za 
promjene koje se moraju učiniti u UIO. U tom smislu sigurni smo da će doprinos dati i druge 
nadležne institucije BiH, a sve za bolju budućnost svih nas. 
Gospodine Šakota unaprijed Vam hvala na vremenu koje ćete Vi i Vaši saradnici izdvojiti za 
nas. 
S poštovanjem 
Predsjednik Sindikata 
Mehmedalija Osmić 
 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
Tuzla,31.08.2009 godine. 
VIJEĆE MINISTARA BiH 
Gospodin Nikola Špirić, Predsjedavajući Vijeća 
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SARAJEVO 
 

 
Poštovani gospodine Špiriću, 
 
      U više navrata ukazivali smo  da je situacija u UINO veoma loša, čak i haotična.Na 
površinu je izašlo mnogo ružnog i prljavog. Raspolaže se brojnim provjerenim informacijama 
o kršenju Zakona i zloupotrebama od strane pojedinih ljudi iz menadžmenta, a posebno 
gospodina Čauševića.  
S tim u vezi u potpunosti podržavamo Vašu namjeru da se u UINO upute nadležne 
inspekcijske službe ( SIPA obavezno) Budite sigurni da će isti,  sa naše strane,  imati punu 
podršku i pomoć u svakom pogledu. 
Naglašavamo da je sada potpuno jasno da je  Uprava pojedincima, a posebno gospodinu 
Čauševiću, služila za ostvarenje ličnih  ciljeva.Nikada on nije brinuo o uposlenicima Uprave, 
nama čestitim profesionalcima koji nismo na njegovom spisku „odabranih i podobnih“. Njega 
nije interesovalo u kakvim uslovima radimo, da li imamo odgovarajuća sredstva za rad, 
kakve su nam plate...Svojim brojnim netransparentnim i odlukama koje nisu u skladu sa 
Zakonom gospodin Čaušević se, između ostalog, diskriminatorski odnosio prema velikom 
broju nas inspektora, carinika, kolega iz drugih organizacionih jedinica...  ne uvažavajući nas, 
prije svega, kao ljude koji svoj posao radimo u interesu svih građana BiH... Takvo njegovo 
ponašanje stvorilo je ogromno nezadovoljstvo među uposlenim i nepovjerenje kada je u 
pitanju naša bolja budućnost. 
U poslednjih nekoliko mjeseci Čaušević je svoju narojenu mržnju i brojne neistine ( iako sam 
lično u početku mislio da Čaušević podržava naš rad) usmjerio i prema našem Sindikatu, 
odnosno legitimno izabranim aktivistima istog. U tom cilju je angažovao trojicu kolega 
(Bošnjaka) iz RC Sarajevo koji su dobili zadatak da „ ne dozvole talasanje i rad Sindikata dok 
se on ne izabere za direktora Uprave“. 
Nakon toga, i našeg ( posebno mog) suprostavljnja suludoj ideji cijepanja Sindikata, uslijedili 
su brojni pritisci i prijetnje meni kao legitimno izabranom predsjedniku.Iznesene su brojne laži 
kroz koje je gospodin Čaušević ponovo iskazao svu brutalnost i neprofesionalizam svoje 
ličnosti. Naravno, s tim u vezi, protiv Čauševića i jednog kolege iz Sarajeva pokrenut je 
postupak pred nadležnim sudom. 
Gospodine Špiriću, o svemu navedenom, i o još mnogo toga, spremni smo,(naravno i ja kao 
predsjednik Sindikata i kao savjestan i odgovoran profesionalac), razgovarati na svakom 
nivou uz iznošenje konkretnih dokaza i činjenica. 
Moram napomenuti da je gospodin Čaušević pokušao osporiti legitimnost Sindikata i prilikom 
našeg pokušaja da na jednoj od sjednica UO Uprave konkretno iznesemo probleme koji, 
itekeko, otežavaju naš rad. Naime, „ispriječilo“ se pismo koje je gospodinu Vrankiću uputio 
gospodin Haris Bašić i u kojem nas ( Sindikat) optužuje da radimo po  „starojugoslovenskim i 
kosovskim metadama“. Očigledno je da se ovaj  Čauševićev „glasnogovornik“  izgubio u 
vremenu i prostoru i više nezna šta govori. 
Kada je u pitanju aktuelni izbor direktora Uprave molimo Vas da na tom planu nastavite 
aktivnosti i na tu funkciju postavite najboljeg kandidata.Odgovorno tvrdim , kada je UINO u 
pitanju, nije vrijeme za prebrojavanje ko se gdje i na kojoj funkciji nalazi.Takođe ponavljam 
da gospodin Čaušević ne posjeduje moralne i profesionalne kvalitete za nastavak obavljanja 
funkcije direktora.Naime, najbolja stvar koja se dogodila BiH je UINO, a katastrofalna je izbor 
Čauševića za njenog direktora. O tome šta je i kako on radio biće još mnogo riječi, ali na 
drugom mjestu. 
Krajnje je vrijeme da se Uprava „vrati“ u okvire Zakona i u njoj se, u cilju daleko efikasnijeg 
rada, moraju izvršiti korjenite promjene. To, u ovakvoj situaciji, apsolutno nije moguće. 
Sigurni smo da će se stanje, dolaskom novih ljudi u Upravu, u pozitivnom smjeru, 
potpuno  izmijeniti. 
Nadalje, molimo da se ova procedura što prije okonča iz razloga što svakim danom, svih 
nas, raste odgovornost prema građanima BiH, za sve ružne stvari koje se svakodnevno 
događaju u Upravi. 
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Gospodine Špiriću Vama i ostalim članovima Vijeća ministara želimo sretan rad u miru i 
međusobnom razumijevanju, a mi, zaposleni u Upravi, molimo da se nagomilani problemi što 
prije riješe, kako bi,  bez pritisaka, prijetnji, šikaniranja, uz daleko bolje uslove rada...dolazili 
na posao i izvršavali zakonom propisane obaveze. 
S poštovanjem.   
Predsjednik Sindikata 
Mehmedalija Osmić 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Datum:23.09.2011 godine 
UINO BANJA LUKA-Središnji ured 
 Pomoćnik direktora za Poslovne usluge 
Poštovani gospodine, 
Ponovo vam želimo skrenuti pažnju na vaš krajnje neodgovoran, neprofesionalan i sigurno 
se može reći i zlonamjeran odnos prema našem jedinom i na poštenim osnovama 
formiranom Sindikatu, kojeg ste zajedno sa kriminalcem, svojim Kemom, rušili i rušite.Vaš 
Kemo je, to je apsolutno jasno, još u vama i sa vama... 
Vi morate shvatiti da ste direktni krivac za mnogo ružnog što se događalo i, nažalost, još 
događa u našoj Upravi.U vašoj glavi, očigledno je, „sjedi“ pogrešan „čip“.Shvatite, UINO nije 
stvorena za zadovoljenje Čauševićevih, vaših i vaših ovih i onih... ličnih prohtjeva i 
neograničenih želja. 
UINO je svih građana BiH i mora biti u njihovoj službi... 
U vama, i nažalost ne samo u vama, narojila se neobjašnjiva mržnja,neobjašnjivo zlo, prema 
svemu prosperitetnom, poštenom, profesionalnom,ljudskom... 
Treba li vas podsjećati šta ste sve nezakonito uradili kada je u pitanju naš Sindikat i njegov 
legitimni predsjednik ... 
Zašto sve ovo? Vi znate da ste direktno učestvovali u formiranju Keminog sindikata i da je 
sve rađeno potpuno nezakonito ( krivotvorenje pečata našeg Sindikata od strane Keminih 
„sindikalista“ je posebna priča). Da bi to postigli koristili ste i usluge pojedinih  korumpiranih 
osoba iz drugih institucija BiH, posebno Ministarstva pravde BiH. Dobro znate na šta i na 
koga  se misli i o kome se radi... 
Međutim, koristeći i usluge lopova i nečasnih djelatnika UINO i, nažalost, i drugih, vi, a i oni, 
došli ste do kraja...Sada je sve na sudu BiH, na terenu pravde, istine, čestitosti...Šta ovo 
znači? To što vi i vaši poslušnici mašete nekakvim rješenjima o legalnosti Keminog i vašeg... 
na banditski način formiranog sindikata, još je jedan pokazatelj 
neznanja,zloupotreba,  brutalnosti... 
Podvlači se. Ništa nije gotovo.Dobro pročitajte adekvatne zakone...Nije namjera da vas 
ponovo podučavamo vašem poslu, ali jednostavno želimo vam skrenuti pažnju da ne 
preduzimate bilo kakve, dodatne, mjere i radnje ( previše ste lošeg već uradili) jer,cijeli 
predmet, sa izuzetno jasnim i kvalitetnim dokazima o počinjenim nezakonitostima prema 
našem Sindikatu, predat je u nadležnost Suda BiH. 
Ne zaboravite, vi pokušavate dovršiti što je vaš Kemo zamislio.Svojim odlukama, uz 
asistenciju i dvojice vaših kolega, pomoćnika direktora, vi ugrožavate prava čestitih, poštenih 
uposlenika Uprave...prava Ustavom BiH zagarantovana...O tome, kao i ponašanju, ponavlja 
se, vaših i Keminih „sindikalista“, lažova i nečasnih uposlenika  UINO drugom prilikom i na 
drugom mjestu...Međutim, vama je dobro poznato da ih je vaš Kemo nagradio za rušenje 
našeg Sindikata i njegovog legitimnog predsjednika postavljanjem na šefovska mjesta, iako 
se radi o ljudima koji su, pored ostalog, počinili i krivično djelo krivotvorenja dokumenta ili 
isprave, u ovom slučaju pečata našeg legitimnog Sindikata...  
Ali budite sigurni, kada se oslobodimo vas, Keme i još mnogih Keminih potrčkala, 
neradnika, kriminalaca...u UINO će se stvoriti uslovi za normalan rad, pa i rad 
Sindikata.Sindikata u čije aktivnosti će se, BEZ STRAHA uključiti, nove naše kolege, 
kojima mi, neosporno dokazani borci za red,rad, bolje uslove rada, bolje plaće..., borci 
protiv kriminala, korupcije, lopova, bandita... u UINO, sada stvaramo uslove za buduće 
normalno djelovanje... 
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Mehmedalija Osmić 
Predsjednik Sindikata UINO 
 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
   
 
04.12.2009 godine 

 
VIJEĆE MINISTARA BiH 
Gospodin Nikola Špirić,Predsjedavajući Vijeća Ministara 
Sarajevo 
 
Poštovani gospodine Špiriću, 
Vama se, ponovo, obraćamo iz krajnje profesionalnih i ljudskih razloga  samo sa 
jednom željom i namjerom, a to je da učinite sve kako bi se prekinulo rastakanje  UIO 
koja , brojni primjeri to govore, lagano prestaje biti u službi i za dobrobit građana BiH ( 
Republika Srpska, Federacija BiH, Brčko distrikt). Naime, potpuno je jasno da 
pojedincima i grupama iz Sarajeva nije stalo do ove naše države. Kako drugačije 
objasniti činjenicu da na čelu  Uprave, još“sjedi“ čovjek, njihov čovjek, koji svojim 
postupcima, nezakonskim odlukama, samovoljom, zloupotrebama ugrožava osnovna 
ljudska prava, prava iz radnog odnosa...čestitih, poštenih profesionalaca, ljudi od 
obraza...Srba, Hrvata, Bošnjaka i onih koji se drugačije osjećaju, zaposlenih u Upravi. 
Nama je potpuno jasno kakvi interesi su u pitanju. 
Zar jedino mi iz Sindikata treba da se borimo da nam svima bude bolje, a ne samo 
jednoj grupi onih koji u svemu vide samo sebe i svoje interese. Na ovom mjestu ne bih 
upotrijebio izraze koji bolje pašu uz imena takvih ljudi. 
Obraćali smo se mi i ljudima iz međunarodne zajednice koji se nalaze na službi u BiH. 
Sada i lično shvatam da je to bila greška. Naime, potpuno je jasno da samo mi 
možemo riješiti svoje probleme i mi ćemo ih, budite sigurni, poštovani gospodine 
Špiriću, stvarno i riješiti. 
Imate našu punu podršku da na čelo Uprave imenujete najsposobnijeg 
profesionalca  za kojeg smo i ranije kazali da je dobro došao među nas, takođe, 
profesionalce u Upravi. 
Sada moram i ovo reći,meni, kao Bošnjaku, je potpuno svejedno i apsolutno nevažno, 
kako se tko zove. Važno i najvažnije je da zna raditi svoj posao i da je čovjek u punom 
smislu te riječi. 
A da li je, pojedinim, bošnjačkim političkim liderima iz Sarajeva jasno da njihov Kemal 
Čaušević svojim neradom, neznanjem...i mnogim drugim ružnim postupcima i 
rabotama, prije svega sramoti čestite i poštene Bošnjake...i sve druge  (Srbe, Hrvate i 
ostale) koji imaju srce i dušu.., a njih je, hvala Bogu, puna BiH. 
Gospodine Špiriću, u interesu svih dobrih ljudi u ovoj državi,uposlenih u našoj Upravi, 
mi nastavljamo borbu za red, rad, pravdu...Naime, ovih dana namjeravamo angažovati 
advokata ili advokate i pokrenuti postupak pred nadležnim Sudom BiH protiv 
gospodina Kemala Čauševića, za brojne nezakonitosti i radnje koje  vode potpunom 
paralisanju Uprave i njene uloge i značaja za sve građane BiH  (Republika Srpska, 
Federacija BiH, Brčko distrikt) 
A onda će na red doći  njegovi mentori i nalogodavci... 
S poštovanjem. 
Predsjednik Sindikata 
Mehmedalija Osmić 
Prilog: 
Pismo upućeno menadžmentu UIO  
24.11.2009 godine 
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Poštovani, 
 
          Obraćam Vam se shodno odredbama čl. 6 i 37 Statuta Sindikata UINO BiH, kao i 
Rješenja, posebno tačke 5 istog br: 08-07-1-131/07 od 30.01.2008 godine izdatog od 
strane Ministarstva pravde BiH. 
           Imajući u vidu da smo u više navrata skretali pažnju na alarmantnu situaciju u UINO 
(katastrofalni uslovi rada, nedostatak osnovnih materijalnih sredstava za rad, materijalni 
položaj uposlenih, veoma niske plaće,  itd,itd, a da s tim u vezi od strane menadžmenta 
Uprave, apsolutno nije ništa urađeno), na zloupotrebe od strane pojedinaca, na radnje i 
odluke koje nisu u skladu sa Zakonom itd. Molimo da krajnje ozbiljno shvatite i ovo naše 
obraćanje.Odmah na početku želimo Vas informisati da pokušaj razbijanja našeg Sindikata, 
čak i na nacionalnoj osnovi, dirigovan iz Sarajeva, a podržavan od strane gospodina 
Čauševića, nije uspio. Brojne laži, prijetnje likvidacijom  pojedincima, prijetnje u smislu da će 
na narednoj Skupštini Sindikata „u Banja Luci teći krv“, izrečene od strane ljudi poremećenog 
uma, ljudi koji misle da se cijela BiH vrti oko sarajevskih šanera...uticale su na to da mi još 
odlučnije nastupamo u cilju očuvanja osnovnih ljudskih vrijednosti i prava,prava iz radnog 
odnosa, morala i poštenja...koji krase ogromnu većinu uposlenih u UINO. 
Na ovakav početak našeg obraćanja navela nas je Vaša  poslednja Odluka o podjeli 
stimulacije čija je, odmah da kažemo, pravna utemeljenost veoma klimava.Takođe je 
potpuno jasno da sumnjamo u iskrenost predlagača iste iz razloga jer nam je, opet, potpuno 
jasno kako su se, do sada, u strogoj tajnosti, iza kulisa, u krugu malog broja ljudi dijelile 
stimulacije, kojekakve nagrade, dodaci za produženi rad itd. S tim u vezi sigurni smo da će i 
ova podjela služiti za „kupovinu „ lojalnosti podobnih, a nestručnih pojedinaca, poltrona i 
bezkičmenjaka.Postavlja se pitanje kada se sve to tako lijepo uradi kako su smislila dvojica-
trojica ljudi iz, opet, Sarajeva tko će odlučiti o dobitnicima? Tamo piše da je to direktor, a mi 
pitamo koji direktor i po kom pravnom osnovu? 
Da li je Vama jasno koje je nezadovoljstvo vlada među uposlenim ( izuzev onih podobnih 
koji  već znaju da će dobiti pare koje nisu zaslužili) izaziva ova  Odluka.U Upravi, među 
uposlenima, vlada podijeljenost, nepovjerenje, a dolazi i do verbalnih sukoba...a za sve to su 
krivi pojedinci  iz menadžmenta koji se ponašaju neprofesionalno, bahato, 
arogantno...   Cijeni se da to rade namjerno kako bi u haosu ostvarili svoje lične i ciljeve 
manjine kojima manipuliraju.   
 Da li je Vama jasno, kada je u pitanju Odluka, da se čini ogromna diskriminacija prema 
kolegama koji su iz razloga boravka na bolovanju automatski isključeni iz mogućnosti 
dobijanja stimulacije?  
Da li je Vama jasno da se i u dosadašnjim podjelama ( način na koji je to urađeno) 
kojekakvih  stimulacija, nagrada i drugih plaćanja učinilo i čini krivično djelo? 
Da li je Vama jasno da je UINO vlasništvo svih uposlenih i svih građana BiH  (Republika 
Srpska, Federacija BiH, Brčko distrikt BiH), a ne privatna firma jednog broja lica? 
Da li je Vama jasno da se u Upravi godinama krše osnovna ljudska prava, prava iz radnog 
odnosa...prava ogromnog broja čestitih profesionalaca koji se plaše odmazdi pojedinaca, 
njihovih prijetnji svima onima koji izgovore  svoje mišljenje, upute dobronamjernu kritiku 
itd.?Da li je Vama jasno na kako, krivicom i nestručnim radom pojedinaca iz menadžmenta, 
nizak nivo je pala Uprava u organizacionom i na planu profesionalnog izvršavanja zadataka 
regulisanih zakonima...? 
Da li je Vama jasno da pojedinci odlučuju o svemu u Upravi, a da se sve to odnosi, uglavnom 
na netransparentno trošenje novčanih sredstava...? 
Šta je sa novčanim sredstvima koja su bila namijenjena za kupovinu zemljišta i izgradnju 
zgrada UINO po regionalnim centrima? 
Ima još mnogo šta je , gdje je , kako , zašto... a odgovora nema? 
 Imajući navedeno u vidu zahtijevamo da nam se dostave Odluke o svim nagradama, 
stimulacijama i sl. a koje su do sada dodijeljene u UINO. Posebno se to odnosi na onu 
od kraja prošle, odnosno početku ove godine, kao i nepoštivanje Odluke UO UINO o 
isplati razlike sredstava za posebna ovlaštenja što je svjesno uradio pojedinac i na taj 
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način materijalno oštetio stotine uposlenih u UINO koji već od daleke 2006 godine( 
Pravilnik je još na snazi) imaju pravo na dodatak po osnovu ovlaštenja. 
Da li je pojedincima, koji su radili na ovaj način, poznato da je učinjena diskriminacija 
prema carinicima, poreskim i carinskim inspektorima, da je izvršeno krivično djelo 
zloupotrebe položaja? 
Ukoliko se to ne uradi  mi znamo šta ćemo uraditi, budite sigurni. 
Takođe Vas želimo informisati da ćemo o navedenom, na zakonom propisani način, 
informisati nadležne pravosudne organe, a planiramo informisati ( daleko šire) i političke 
lidere BiH itd. 
Ako bude potrebno obratićemo se nadležnim institucijama i van granica naše zemlje,a u cilju 
zaštite naših ljuskih prava i prava iz radnog odnosa. 
Na kraju želimo Vas informisati da je nama, a i mnogim drugim van Uprave, veoma dobro 
poznato da iza  svega stoji pojedinac,neiskren, arogantan, bahat, nekulturan, 
nestručan,nepošten, pojedinac koji prijeti svima oko sebe i tako krije svoje neznanje... S 
poštovanjem.                                                          
Mehmedalija Osmić 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Samostalni sindikat  UINO  BiH 
Predsjednik  Mehmedalija Osmić 
Rudarska 61, 75000 Tuzla 
061/721-018 
 
Datum: 23.04.2010 godine. 
 

Ambasada  Sjedinjenih Američkih Država 
Sarajevo 
Njegova  Ekscelencija Charles English, Ambasador 
 
Vaša Ekscelencijo, gospodine Ambasadore, 
Obraćam Vam se u funkciji predsjednika Samostalnog Sindikata Uprave za indirektno 
oporazivanje BiH ( inače sam inspektor za reviziju i kontrolu Uprave) i u ime svih naših 
članova želim Vam izraziti iskrenu i duboku zahvalnost na svemu što činite u cilju stvaranja 
uslova za normalan, efikasan i profesionalan rad UIO. Naime, kao što Vam je sigurno 
poznato, i mi već duže vremena ukazujemo na katastrofalno loše stanje u ovoj, za državu 
BiH jednoj od najvažnijih institucija. Kriminal, korupcija, nepotizam, zloupotrebe, 
malverzacije...a sve u režiji Kemala Čauševića i njegovih poslušnika dovelo je do toga da je 
UIO prestala biti u funkciji građana BiH. Mnogi, na čelu sa Čauševićem, misle da je UIO 
njihova privatna firma i da mogu da rade šta hoće. Mi to nećemo i nemožemo dozvoliti. Svi 
mi, koji radimo u državnim institucijama, a podvlačim našu UIO, moramo shvatiti da smo u 
službi građana BiH i da moramo raditi na stvaranju, prije svega, ekonomski stabilne i 
respektabilne BiH. 
Vaša Ekscelencijo, koristim priliku da se zahvalim  i  divnom narodu, Presjedniku  i Vladi 
Sjedinjenih Američkih Država na ogromnoj pomoći i naporima koje ulažu u cilju stvaranja 
uslova da BiH postane normalna i stabilna demokratska država. 
Bog blagoslovio narod i Predsjednika Sjedinjenih Američkih Država. 
Bog blagoslovio Vas i Vašu porodicu Vaša Ekscelencijo. 
 
Hvala Vam.  
Predsjednik Sindikata 
Mehmedalija Osmić 
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----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
 
 
Datum: 26.04.2010 godine 
 
-Đurađ Krpić, predsjednik UO 
-Ilić Vlado, član UO  
-Sabit Ćurevac, član UO 
-Dražen Vučina, član UO 
-Anica Agbaba, član UO 
-Prusac Željko, član UO 
-Mišković Dragan, član UO 
-Slomić Emir, član UO 
-Vjekoslav Krištić, član UO 
-Jozo Kajinić, dopredsjednik  
-Slobodan Milanović, potpredsjednik 
-Mladen Ćavar, dopredsjednik 
-Edin Trklja, potpresjednik 
 
-SVIM ČLANOVIMA SINDIKATA 
 
Poštovane kolege, 
Naš Sindikat, sada je potpuno jasno, od skoro samog formiranja radi u teškim i 
nedemokratskim uslovima. Razlog, prije svega, leži u činjenici da je Kemal Čaušević, bivši 
direktor UIO, u isti  (Sindikat) „instalirao“ svoje ljude ( Ševkija Dacić, Trklja Edin, Slomić Emir, 
Salahudin Zulčić) čiji zadatak je bio i ostao jasan, u početku onemogućiti registraciju 
Sindikata, a kada u tome nisu uspjeli, onda su koristili svaki trenutak, svaki zajednički 
sastanak, u cilju unošenja razdora među našim aktivistima. Tokom većine sastanaka vladala 
je atmosfera nepovjerenja, netolerancije, laži izrečenih od strane pomenutih pojedinaca koji 
su se ponašali arogantno, bahato, a riječnik koji su koristili bio je i ostao riječnik ulice, riječnik 
nevaspitanih, nažalost, odraslih ljudi.Mnogo toga je izašlo na površinu... 
Posebno treba naglasiti da je već početkom 2009 godine Čaušević naredio gore 
nevedenim poslušnicima da ne „dozvole talasanje u Upravi od strane Sindikata dok se 
ne izabere novi direktor“. Nekoliko mjeseci kasnije rad Sindikata je praktično bio 
blokiran, a opstrukcije i aktivnosti na razbijanju jedinstva Sindikata  su nastavljene do 
danas.( Sada je potpuno jasno da je ta njegova naredba imala za cilj prikrivanje 
ogromnog kriminala, zloupotreba i malverzacija počinjenih od strane Čauševića i 
njegovih najbližih saradnika).   
Posebna njihova meta bio sam ja, predsjednik Sindikata koji nije bio po njihovoj mjeri, nije, 
kako su pomenuta gospoda, na čelu sa Čauševićem, govorili i govore „bio njihov“.Gluposti, 
ideje mraka,pritisci, prijetnje čak i smrću( na kući predsjednika Sindikata je jedno jutro 
osvanuo grafit „ ti si mrtav“), fizički napadi(predsjednika Sindikata  u Lukavcu je fizički napao 
prijatalj Kemala Čauševića Refik Morankić koji je „vlasnik“ kriminalnih dosijea u Hrvatskoj, 
Mađarskoj, BiH  i Njemačkoj), laži...sve je to korišteno da bi se isti( predsjednik) natjerao da 
bude u funkciji podjela, čak i na nacionalnoj osnovi, u funkciji zloupotreba, kriminala, 
korupcije...čiji je glavni eksponent bio i ostao Čaušević...Naravno, na njihovu žalost, do toga 
nije došlo...Slijedilo je i šikaniranje, blaćenje i svih onih koji nisu bili poslušni, onih koji nisu 
radili po instrukcijama „ Keme i Keminih ljudi“. 
U UINO je zahvaljujući neprofesionalnosti, neznanju, zlu koje se narojilo u Čauševićevom 
biću i njegovim prijetnjama...vladala i vlada diskriminacija uposlenih, šikaniranje, strah, 
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nesigurnost...među ogromnom većinom onih uposlenika koji čestito i profesionalno rade svoj 
posao, a o izuzetno lošim uslovima rada da i ne govorimo. Ugrožavana su i dalje se 
ugrožavaju osnovna ljudska prava, prava iz rada...Čaušević se ponašao i ponaša arogantno, 
bahato, nekulturno...a preko svojih navedenih i drugih poslušnika je kontrolisao i kontroliše 
sve u UINO kao da je to njegova privatna firma...Zloupotrebe su svakodnevna pojava...dok 
su na sceni bili i ostali neprofesionalci, neznalice, njegovi,ponavljam“ Kemini ljudi“, koji su 
zajedno sa njim u svemu vidjeli, samo, ostvarenje svojih ličnih ciljeva...a, prije svega 
materijalnih. 
 
Nažalost, orgijanje i tulumarenje Čauševića po Sidikatu, preko njemu lojalnih  i u pravom 
smislu te riječi, neljudi koji na nečastan način žive od rada čestitih profesionalaca u UINO 
nastavljeno je i na zadnjem sastanku Upravnog odbora u Doboju ( 24.04.2010 godine) koji je 
ličio je na sve, a najmanje je služio uposlenicima naše Uprave. Da isti nije obezbeđivala 
policija Republike Srpske, sigurno bi došlo do incidenta, odnosno fizičkog obračuna, na 
relaciji Ševkije Dacića iz Sarajeva i predsjednika Upravnog odbora Sindikata Đurađa Krpića 
iz Banja Luke.  (Slična, čak i gora situacija, inscenirana od Dacića bila je i na sastanku UO 
Sindikata, takođe u Doboju, kada je ovaj poltron i poslušnik Čauševića Krpića nazvao 
kerom.Inače, u jednoj od brojnih prijetećih, krajnje uvredljivih... SMS poruka koje je Čaušević 
slao predsjedniku Sindikata istog je, takođe, nazvao kerom, ali beogradskim.Dakle Dacić je 
dobar učenik svog polupismenog učitelja Čauševića...)  
U jednoj od pomenutih poruka Čaušević je zaprijetio i da će smijeniti predsjednika Sindikata 
jer kako je“pametno“ rekao „ ja sam te postavio za predsjednika Sindikata, ja ću te i 
smijeniti, život ću ti uništiti“...Sada se postavlja pitanje da li su Dacić, Trklja, Slomić, 
Jelača..i njihovi trabanti, koji su ih podržavali na sastanku  (Sabit Ćurevac, Željko Prusac, 
Anica Agbaba , Biljana Kovačević i Mišković Dragan), dobili zadatak, a jesu, da pored 
predsjednika Sindikata unište i sam Sindikat i UIO i BiH, ako treba, i sve što je napredno, 
prosperitetno, sve što raste...sve što stoji na putu ostvarenja njihovih ličnih ciljeva i 
legalizacije nerada, korupcije, kriminala, zloupotreba u Upravi...? 
Inače, prije sastanka UO Sindikata  u Doboju Čaušević, koji bezpravno egzistira u UINO, 
prima platu od 5.000,00 KM i vozi auto od 150.000,00 KM, a sve to  plaćaju građani BiH, je 
lično obavio razgovore sa gore navedenim i lažno im obećao „kule i gradove“ samo da 
Sindikat, a posebno predsjednika unište, sataru, rasture... 
Na njihovu žalost, nije moglo i neće moći tako. 
S tim u vezi posebno naglašavam da sam kao predsjednik Sindikata, u više navrata, 
upozoravao na zakonitost rada, na Statut i njegove odredbe, koje se, apsolutno, moraju 
poštovati.( kopije Statuta dijelio sam svim aktivistima, u više navrata). 
Tako u čl.37, tačka 7 piše da „predsjednik odgovara za zakonit rad Sindikata i istupa u 
javnosti“ . Nadalje, u čl.30 istog pravnog akta, navedene su nadležnosti Upravnog odbora ( 
30 tačaka ) od kojih za više od dvije godine niti po jednoj, apsolutno, ništa nije 
urađeno.Posebno podvlačim tačku 9 koja glasi „ bori se  
( Upravni odbor) za ostvarivanje prava na rad i zaštitu prava iz rada i po osnovu rada“ ( 
čitaj svih uposlenih u UIO). 
ALI, NJIH NE INTERESUJE STATUT, PRAVO I PRAVDA, VEĆ JE OSNOVNI 

ZADATAK  ŠEVKIJE DACIĆA, EDINA TRKLJE, SALAHUDINA ZULČIĆA 
(isti više neradi u UIO), EMIRA SLOMIĆA... BIO  I OSTAO DA RADE PO 
VOLJI KEMALA ČAUŠEVIĆA, DA RUŠE, RAZBIJAJU, RAZVALJUJU...SINDIKAT, DA 
UNIŠTE NJEGOVOG PREDSEDNIKA, DA GA MAKNU, „DA MU SKINU GLAVU“, KAKO 
GLASI JEDNA OD ČAUŠEVIĆEVIH NAREDBI, DA PREDSJEDNIK I NJEGOVA 
PORODICA NESTANU, DA IH NEMA...JER  REČENO JE DA U UPRAVI VLADA 
KRIMINAL, KORUPCIJA,ZLOUPOTREBE, MALVERZACIJE,UGROŽENOST OSNOVNIH 
LJUDSKIH PRAVA I PRAVA PO OSNOVU RADA...A SVE U REŽIJI ČAUŠEVIĆA, KOJI 
JE OD UPRAVE NAPRAVIO SVOJU PRIVATNU FIRMU...A GORE 
NAVEDENI  POLTRONI  LAŽIMA, BLJUVOTINAMA, UVREDAMA...NE RAZMIŠLJAJUĆI 
O POSLEDICAMA, BEZ RIJEČI, SLIJEDE SVOG VOĐU, SVOG KEMU... ZAMISLITE, A 
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ONI SVE SAMI BOŠNJACI.KOJE LI SRAMOTE ZA ČESTITI  BOŠNJAČKI  NAROD.KOJE 
LI SRAMOTE, JER UINO JE SVIH GRAĐANA BIH ( FEDERACIJA BiH, REPUBLIKA 
SRPSKA, BRČKO DISTRIKT)...DA  SRAMOTA  BUDE JOŠ VEĆA PORUČILI SU DA ĆE 
NA SKUPŠTINI SINDIKATA U BANJA LUCI„TEĆI KRV“ ...LUDI LJUDI.POSTAVLJAJU 
SE PITANJA KOLIKO LI SU ONI UMIJEŠALI SVOJE PRSTE U KRIMINAL I 
LOPOVLUK...KOJEG,NAŽALOST, U UPRAVI IMA I PREVIŠE...I DA LI 
SAMO“PROLIJEVANJEM KRVI“ ŽELE SKRENUTI  PAŽNJU GRAĐANA BiH OD 
OGROMNIH PROBLEMA KOJI VLADAJU U UINO I SPASITI SVOJ „OBRAZ“... 
 
Kada je u pitanju, kao što sam naveo, poštivanje zakona i rad po zakonu, posebno skrećem 
pažnju predsjedniku Upravnog odbora Sindikata gospodinu ĐURAĐU KRPIĆU, na sledeće: 
1.ŠEVKIJA DACIĆ je u aprilu 2008 godine, u pismenoj formi, podnio neopozivu ostavku na 
članstvo u UO Sindikata, što je i prihvaćeno.Tako da je prestao biti član istog. Tačno dvije 
godine Dacić je, bio „ slobodni strijelac“ koji je, između ostalog, šireći laži, ubjeđivao članove 
Sindikata iz RC Sarajevo da se isključe i povuku svoje pristupnice. Prije izvjesnog vremena, 
vratio se sa, krajnje bahato izrečenim obrazloženjem,(opet po nalogu njegovog Keme), da je 
on ponovo član UO. 
Tada predsjednik UO, niti bilo tko od članova UO nije reagovao, a morali su. Naime, članove 
UO bira Skupština Sindikata i Daciću nije trebalo dozvoliti prisustvo na sastancima UO iz, 
pored ostalog i brojnih drugih razloga koji su navedeni u prijedlogu za njegovo isključenje iz 
Sindikata, a koji je imenovani već primio, kao i predsjednik UO i predstavnik RC Sarajevo.S 
tim u vezi u čl.17 Statuta, što je argument više, jasno piše da „član protiv kojeg je pokrenut 
postupsk isključivanja ne može do donošenja odluke obavljati nikakvu sindikalnu funkcuju“ 
2.MILANOVIĆ SLOBODAN je izabran za potpredsjednika Sindikata iz RC Banja Luka, a od 
nedavno je u RC Banja Luka „dogovoreno“ da obavlja dužnost člana UO Sindikata.Ponovo je 
napravljena greška kada je u pitanju izbor članova UO Sindikata.Opet nitko nije reagovao. 
3.OMERČEVIĆ HASAN je „izabran“ za člana UO iz RC Banja Luka, što iz istih (zakonskih) 
razloga nije moglo biti urađeno. 
4.KOVAČEVIĆ BILJANA je od strane Dacića, praktično dovedena na sastanak UO u 
Doboju kojom prilikom je isti (Dacić), koje li drskosti, rekao: „Od danas ona je član UO“. Opet 
nitko nije reagovao, a ja , kao predsjednik Sindikata, napustio sam sastanak koji je, kao što 
je već rečeno, protekao u svađi i na granici incidenta. 
 
U VEZI NAVEDENOG SKREĆEM PAŽNJU PREDSJEDNIKU UO SINDIKATA DA 
NAVEDENE OSOBE VIŠE NE POZIVA NA SASTANKE UO IZ RAZLOGA, JASNO 
DEFINISANIH U STATUTU SINDIKATA. 
POSEBNO SE PODVLAČI DA, IMAJUĆI U VIDU NAVEDENO, POSLEDNJE ODLUKE SA 
SASTANKA U DOBOJU, NEMAJU PRAVNU SNAGU. 
 
O kako nedemokratskom, anarhičnom, destruktivnom, samovoljnom...ponašanju se radi 
govori i podatak da je Čaušević, iako nema apsolutno nikakva ovlaštenja i lažno se 
predstavljajući u UINO, preko svojih poslušnih šefova i poltrona naredio zabranu rada 
Sindikata u radne dane, obrazlažući to na krajnje primitivan način. 
 
Posebno želim naglasiti, na što sam u više navrata skretao pažnju, da su aktivisti Anica 
Agbaba, Željko Prusac, Dragan Mišković, Ševkija Dacić ( dok je bio član UO), Slomić Emir, 
Edin Trklja, Vjekoslav Krištić Sabit Ćurevac...totalno bili neaktivni i apsolutno ništa nisu 
uradili na planu svega onoga za šta su u Sindikatu izabrani. Naprotiv, djelovali su 
destruktivno, kukavički, nezainteresovano čekajući da ih pozove Čaušević i vrbuje ih za svoje 
ciljeve, za koje je već rečeno u kojim okvirima se kreću...Pomenuta gospoda su zabila glavu 
u pijesak i čekala šta će se dogoditi, čekala svoju priliku da nešto ušićare... 
Takođe podvlačim da ću o ovome i o ukupnom stanju u Upravi, ponovo, informisati 
Predsjedavajućeg i ministre Vijeća ministara BiH, kao i Predsjedavajućeg i članove UO UIO 
BiH, te OHR, odnosno Visokog predstavnika u BiH... 
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Nažalost, i nakon ovog pravno utemaljenog upozorenja nastavljeno je orgijanje 
Čauševića, Slomića, Dacića ,  Predraga Jelače ( za kojeg mi nije poznato da li je član 
Sindikata) i drugih poznatih i nepoznatih destruktivaca, sa jasnim ciljem „skidanja 
glave presjedniku Sindikata“ i smjene svih onih koji su sa Sindikatom postigli izuzetne 
rezultate ( ogromna pomoć bolesnim kolegama i članovima njihovih porodica, 
nabavka i podjela poklona za prigodne praznike, respektabilna novčana rezerva u 
banci itd.) 
Naš Sindikat sa ponosom može istaknuti uspješnu borbu za opstanak ( preko dvije 
godine) i borbu za ostvarenje prava koja proističu iz rada, borbu protiv diskriminacije 
uposlenih, šikaniranja, negiranja osnovnih prava uposlenih koja su propisana 
zakonom, borbu za bolje plaće itd,itd.Rezultat toga je krivična prijava protiv Čauševića 
i njegovih najbližih saradnika, a slijedi i tužba za naknadu štete svim uposlenim u 
Upravi koje je Čaušević svojim nezakonitim odlukama diskriminisao. 
U vezi navedenog NIKADA i pored brojnih pokušaja, mi aktivisti Sindikata, nismo 
uspjeli uspostaviti dijalog sa bivšim direktorom Čauševićem, niti sa većinom ljudi iz 
menadžmenta. Naprotiv, Čaušević je samo želio i želi da Sindikat stavi pod svoju 
kontrolu...da i u Sindikatu napravi haos, kao što je to uradio u cijeloj UIO, o čemu će, u 
vrijeme koje dolazi, pravosudni organi dati svoju riječ. 
A, Čaušević kada ode iz UIO, a sigurno ide i to veoma brzo...sve će biti bolje i 
drugačije... 
Predsjednik Sindikata 
Mehmedalija Osmić 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Tuzla, 10.09.2010 godine 
 
-Đurađ Krpić, predsjednik UO 
-Ilić Vlado, član UO  
-Sabit Ćurevac, član UO 
-Dražen Vučina, član UO 
-Anica Agbaba, član UO 
-Prusac Željko, član UO 
-Mišković Dragan, član UO 
-Slomić Emir, član UO 
-Vjekoslav Krištić, član UO 
-Jozo Kajinić, dopredsjednik  
-Slobodan Milanović, potpredsjednik 
-Mladen Ćavar, dopredsjednik 
-Edin Trklja, potpresjednik 
 
 
Predmet: Prijedlog za isključenje od 13.04.2010 godine o kojem se legitimni UO Sindikata 
nije izjasnio. 
 
Na osnovu člana 16 Statuta Samostalnog  sindikata državnih službenika i zaposlenika u 
Upravi za indirektno oporezivanje Bosne i Hercegovine 
 
                                             p r e d l a ž e m 
isključenje iz Sindikata ŠEVKIJU DACIĆA, člana Sindikata iz RC Sarajevo zbog toga što je 
svojim dosadašnjim ponašanjem grubo narušavao ugled Sindikata, destruktivno djelovao i sa 
još jednim brojem lica radio na rušenju ugleda i jedinstva Sindikata. 
                                       O B R A Z L O Ž E NJ E 
Sada je potpuno jasno da je Dacić Ševkija po nalogu Kemala Čauševića, bivšeg direktora 
UIO, zajedno sa Trklja Edinom, Slomić Emirom i Salahudinom Zulčićem  
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( isti nije više uposlen u UIO BiH) od samog početka onemogućavao, prije svega registraciju 
Sindikata u Ministarstvu pravde, a potom djelovao u cilju stvaranja atmosfere netrpeljivosti, 
netolerancije, nepovjerenja, međusobnog neuvažavanja ...među, prije svega članovima 
Upravnog odbora, čiji je bio član i na šta je podnio ostavku, a potom se na nejasan način 
vratio u isto tijelo Sindikata. Među članovima Sindikata, posebno u RC Sarajevo, je širio i širi 
laži o radu i aktivnostima Sindikata i na vulgaran način omalovažavao i omaložava pojedine 
aktiviste Sindikata i njihov iskren i pošten rad u Sindikatu, posebno iz RC Mostar i Banja 
Luka. 
Predsjednika Sindikata je vrijeđao na jedan primitivan način koristeći riječnik ulice 
i  svog  nalogodavca Čauševića, o čemu govore i brojne SMS poruke istog  (Čauševića) 
upućene na njegov ( predsjednikov)  lični mobilni telefon. U pomenutim porukama Čaušević 
Dacića i njegove naprijed navedene istomišljenike naziva „poštenim pripadnicima Uprave“ 
ljut što je otkrivena njihova prljava igra, odnosno njihova nastojanja razbijanja Sindikata i  čak 
i po nacionalnoj osnovi, a sve to u cilju prikrivanja zloupotreba i kriminala u Upravi. 
Dacić je svoju drskost, aroganciju i nekulturu posebno demonstrirao na sastancima 
Upravnog odbora Sindikata, a sve ponavljam, po zadatku i instrukcijama Čauševića.Na 
jednom od sastanaka u Zenici Dacić je povišenim i prijetećim tonom predsjesnika Upravnog 
odbora Sindikata nazvao „kerom“. Situacija koja je tada uslijedila bila je na granici incidenta, 
što je i bio cilj Dacića da pokaže i dokaže da ništa u BiH, što djeluje na cijeloj njenoj teritoriji, 
nemože normalno funkcionisati.Ovo je, takođe jedan od ciljeva Čauševića, čiji su Dacić, i 
ostali pomenuti,  produžena ruka, a sve, opet, u namjeri prikrivanja kriminala i korupcije u 
Upravi u čemu su glavnu ulogu imali i imaju upravo on, Čaušević i njegovi poslušnici i 
egzekutori svega onog što je ljudsko, iskreno , pošteno i profesionalno. 
Posebno treba naglasiti da je Dacić tokom cijelog članstva u Sindikatu, nabijen mržnjom 
prema svemu što je prosperitetno, napredno... iskazao totalnu neaktivnost, nerad...Naprotiv. 
Bio je i ostao kočničar i razbijač svega pozitivnog i prosperitetnog što vodi Upravu, BiH i 
njene građane u bolju i svjetliju budućnost.  
Nadalje, raspolaže se provjerenim podacima da je Dacić na nezakonit način uposlen u UIO, 
da zloupotrebljava svoju poziciju i uniformu UIO kada je u pitanju korištenje ličnog vozila 
marke „mercedes“ koje nikada nije registrovao u BiH, na šta je imao zakonsku 
obavezu.Naglašava se da je i u ovome Čaušević imao i ima  ulogu „zaštitnika“ Dacića . 
U prilog navedenom govori i podatak da Dacić radne zadatke u Upravi izvršava 
neprofesionalno i nestručno zbog čega je njegov neposredni rukovodilac pokrenuo  (u dva 
navrata) prijedloge za  disciplinski postupak koje Čaušević nikada nije proslijedio nadležnim 
za vođenje postupka. 
Brojni su negativni efekti Dacićevog egzistiranja u Upravi i Sindikatu, brojne su njegove 
aktivnosti kojima na izuzetno grub i perfidan način krnji ugled  Sindikata i Uprave, tako da iz 
svih tih i navedenih  razloga , kao predsjednik Sindikata, predlažem njegovo isključenje iz 
istog (Sindikata), jer sam siguran da samo ova mjera, odnosno definitivno isključenje Dacića, 
ima, prije svega, pozitivan efekat na dalji, inače, veoma uspješan rad Sindikata. 
Posebno se želi naglasiti Dacićev razbijački, u maniru huligana, napad na Sindikat i njegovo 
jedinstvo. 
Naime, u poslednja dva mjeseca Dacić i Slomić po nalogu Čauševića, mimo zakona, 
sazivaju sastanke UO Sindikata, na kojima nelegitimno  prisustvuju pojedinci i donose odluke 
kojima se krši Statut Sindikata. 
Nadalje,dana 31.08.2010 godine Dacić je u Sarajevu na konferenciji za medije, lažno se 
predstavljajući, iznosio netačne podatke kada je u pitanju naš Sindikat i na taj način, po ko 
zna koji puta nanosio štetu njegovom respektabilnom ugledu u javnosti. 
 Predsjednik Sindikata: 
Mehmedalija Osmić   
 
 
 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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(PISMO UPUĆENO POLITIČKIM LIDERIMA BiH) 
Тузла, 14.10.2010 године 
Поштована господо, 
 Већ скоро године двије, ми информишемо Вас и јавност Босне и Херцеговине о 
актуелном стању у УИО БиХ, односно о евидентим противзаконитим радњама, 
организованом криминалу, корупцији, злоупотребама, дискриминацији и 
шиканирању упосленика, угрожености основних људских права и права из 
рада…  а све у режији бившег директора Кемала Чаушевића( истекао му је мандат 
прије 20 мјесеци), који се понаша бахато, некултурно, арогантно, 
непрофесионално, чак и осветнички …Понаша се тако као да је Управа његова 
приватна фирма, а  у чему има подршку  својих послушника и сателита које је 
инсталирао у УИО. Последњих мјесеци ситуација је постала неподношљива . 
Међу упосленим влада страх, несигурност, неизвјесност...посебно због 
нељудских и незаконитих одлука које доноси Чаушевић , а које, апсолутно, нису 
у функцији повећања ефикасности рада Управе. Напротив, Управа је у бројним 
сегментима изашла из оквира закона БиХ, постала је трома и на граници је да 
буде у функцији грађана државе БиХ  (Република Српска, Федерација БиХ, Брчко 
дистрикт).Огроман број одлука које се доносе потпуно су нелегитимне.  
С тим у вези упућене су информације, са валидним доказима,  дјелатницима 
Агенције за истраге и заштиту,Тужилаштву БиХ, ОХР-у, а поуздано знамо да су и 
надлежни из ОСА-е сачинили детаљан извјештај о криминалу у Управи и упутили 
га надлежним институцијама БиХ. 

Дана 31.08.2010 године Тужилаштву БиХ поднешена је кривична 
пријава, по шест тачака, против Чаушевића и његових 
сарадника „тешка“ 20 милиона КМ. 
Ових дана иста ће бити допуњена са новим доказима. 
Међутим,Чаушевићу  није довољно што је направио хаос у УИНО, па је тулумарио 
и тулумари по Синдикату Управе. Уз његово лично ангажовање, на крајње 
незаконит ,нетранспарентан и бандитски начин  (практично иза леђа легитимном 
руководству Синдиката), организована је ткзв. „скупштина“ Синдиката на којој је 
изабрано „ново руководство“. Ово и није посебно изненађење( дуго он пријети 
предсједнику Синдиката М.Осмићу да ће му „уништити живот и скинути главу“) 
када се не би имало у виду да ткзв.одлуке са исте скупштине,односно одређени 
обрасци за измјене легитимног Рјешења о формирању Синдиката, и који се 
морају доставити Министарству правде БиХ,  нису овјерени кривотвореним 
печатом.  
Нећете вјеровати, али све то је рађено уз помоћ  госпође Наде Ловрић, 
помоћнице министра правде БиХ, чији муж Мијо ради у УИО. 
Наравно, о свему су упознате недлежне институције БиХ. 
Из свега, најкраће наведеног, постављају се бројна питања, а посебно коме је у 
интересу да у УИО „сједи“ човјек који је (УИО) растаче по свим 
шавовима?“Сједи“ без законског основа, троши новац грађана БиХ, ради шта 
хоће, чини зло свима око себе, лаже, срамоти бошњачки народ... 
Поштована господо, на другој страни, мора се нагласити да у УИНО ради огромна 
већина поштених и честитих професионалаца, људи који итекако знају радити 
свој посао и којима је потпуно јасно да је УИО, као најважнија институција БиХ, 
свих грађана БиХ ( Федерација БиХ, Република Српска, Брчко дистрикт).Сви ми, 
такође, веома добро знамо, да смо у служби, управо, наших грађана.  
Будите сигурни, тврдимо Вам, као одлични познаваоци свог посла, да постоји 
огроман простор за ефикаснији рад УИО, исказан стотинама милиона КМ (на 
годишњем нивоу), уз, наравно, њену реконструкцију по више сегмената. 
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Потпуно је јасно шта треба чинити и зато Вас молимо да нам помогнете и 
ријешите нас зла ( у лику Кемала Чаушевића ) које је, дефинитивно, залутало у 
УИНО. 
Дакле,молимо Вас да што прије, у интересу свих грађана БиХ и свих нас 
упослених у  Управи, на начин који Ви сматрате ефикасним, ријешите питање 
директора или вршиоца дужности директора УИО БиХ. 
С поштовањем.    
 
Предсједник Синдиката УИО БиХ 
Мехмедалија Осмић, дипл.правник, 
Инспектор за ревизију и контролу Сектора за порезе УИО БиХ 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
                                                                                                                                                    
          
(PISMO UPUĆENO POLITIČKIM LIDERIMA U BiH) 

Tuzla, 17.05.2010 godine 
Pismo namjere i upozorenja ! 
  
Poštovana gospodo! 
  
Kao što Vam je poznato u više navrata informisali smo vas i javnost Bosne i 
Hercegovine o aktuelnom stanju u UIO, odnosno o evidentim protivzakonitim 
radnjama, kriminalu, korupciji, zloupotrebama, diskriminaciji uposlenika, ugroženosti 
osnovnih ljudskih prava i prava iz rada…  a sve u režiji bivšeg direktora Kemala 
Čauševića, koji se ponaša bahato, nekulturno, arogantno…ponaša se tako kao da je 
Uprava njegova privatna firma, a  u čemu ima podršku  svojih poslušnika i satelita koje 
je instalirao u UIO, a, sada je očigledno i pojedinaca iz bosanskohercegovačkih 
političkih krugova.S tim u vezi ustupani su podaci djelatnicima SIPA,tužilaštvima, a 
pouzdano znamo da su i nadležni iz OSA-e sačinili detaljan izvještaj o kriminalu u 
Upravi i uputili ga nadležnim institucijama BiH. 
 
 Međutim, imajući navedeno u vidu, kao  činjenicu  da niste preduzeli radnje koje ste na 
osnovu Zakona o ministarstvima i drugim tijelima uprave Bosne i Hercegovine (''Službeni 
glasnik BiH'', broj 5/03), Zakona o upravi Bosne i Hercegovine (''Službeni glasnik BiH'', broj 
32/02) i Zakona o sistemu indirektnog oporezivanja u BiH (''Službeni glasnik BiH'', broj 44/03 
i 52/04) bili obavezni preduzeti, upućujemo vam ovo pismo namjere i upozorenja i 
podsjećamo na slijedeće: 
Članom 26. Zakona o sistemu indirektnog oporezivanja propisano je od kada se smatra prvi 
dan imenovanja direktora Uprave u njegovom petogodišnjem mandatu, ukoliko je 
imenovanje izvršeno na osnovu Prijelaznog zakona kojim se spajaju carinske uprave i osniva 
Uprava za indirektno oporezivanje (''Službeni glasnik BiH'', broj18/03). Iako se niko od vas 
nije ozbiljno uključio u utvrđivanje činjenica da li je imenovanje Kemala Čauševića na mjesto 
direktora UIO izvršeno na osnovu Prijelaznog zakona ili na osnovu Zakona o sistemu 
indirektnog oporezivanja, prihvatili ste kao utvrđenu  činjenicu da je imenovanje izvršeno na 
osnovu Prijelaznog zakona iako mi zaposlenici Uprave veoma dobro znamo da se njegov 
personalni status u UIO vodi od 01.01.2004. godine, odnosno nakon stupanja na snagu 
Zakona o sistemu indirektnog oporezivanja, zbog čega je trebao biti primjenjen član 11. 
pomenutog zakona, kojim mandat direktora UIO traje 4 godine. Međutim i primjenom člana 
26. Zakona o sistemu indirektnog oporezivanja, mandat Kemala Čauševića je istekao prije 
17 mjeseci, a vi niste preduzeli radnje iz vaše nadležnosti, odnosno niste imenovali 
direktora UIO, ili vršioca dužnosti direkora ili bilo koje drugo rješenje utemeljeno na 
Zakonu o ministarstvima i drugim tijelima uprave Bosne i Hercegovine i Zakona o 
upravi Bosne i Hercegovine. 
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Članom 7. stav 1. Zakona o sistemu indirektnog oporezivanja u Bosni i Hercegovni i članom 
24. Zakona o upravi za indirektno oporezivanje propisano je da Upravnom upravlja direktor, 
a članom 7. stav 2.  Zakona o sistemu i članom 25. stav 1. zakona o Upravi za indirektno 
oporezivanje propisano je da direktor zastupa i predstavlja Upravu. Smatramo da su vam 
poznata veoma obimna ovlaštenja direktora Uprave, koja su propisana Zakonom o sistemu 
indirektnog oporezivanja u BiH i Zakonom o Upravi za indirektno-neizravno oporezivanje, te 
ista nećemo posebno isticati.  
Ovim pismom tražimo od vas da građanima BiH i zaposlenim u UIO javno kažete, ko i na 
osnovu čega od 01.01.2009. godine upravlja UIO, ko zastupa i predstavlja UIO u pravnom 
prometu. Dužni ste to javno saopštiti iz razloga što su posljedice ovakvog stanja mjerljive 
desetinama miliona maraka štete po budžet BiH i što se iznos šete svakodnevno uvećava.  
Iako smo vas u više navrata informisali o evidentnim problemima koji su proizveli značajne 
posljedice po budžet BiH, FBiH, Republike Srpske i Distrikta Brčko, smatramo da je potrebno 
ponovo istaći slijedeće:  
 
Kontinuirano protivzakonito i neadekvatno utvrđivanje carinske vrjednosti robe; 
 
Kontinuirano protivzakonito prihvatanje dokumenata o preferencijalnom porijeklu robe 
kao i izdavanju  certifikata o preferencijalnom porijeklu robe iz BiH; 
 
Pogrešno planiranje potpunih i djelimičnih kontrola PDV obveznika, nefunkcionisanje 
sitema povezanih kontrola PDV obveznika i izuzetno veliki stepen korupcije u 
poreznom i carinskom sektoru. 
 
Stalna fluktuacija kadrova, iako je zbog pogrešnog planiranja i načina organizovanja 
rada organizacionih jedinica UIO od 2005. godine do danas Upravu napustilo više od 
300 visoko obrazovanih kadrova sa dugogodišnjim radnim iskustvom, a naročito iz 
sektora za poreze, za provođenje propisa i IT sektora. Upražnjena radna mjesta se 
popunjavaju sa pripravnicima, službenicima i uposlenicima bez adekvatne stručne 
spreme i radnog iskustva i na netransparentan i protivzakonit način, a opet u režiji 
Kemala Čauševića i uz podršku “odozgo”.  
  
Vašim nepostupanjem u skladu sa Zakonom o ministarstvima i drugim tijelima uprave Bosne 
i Hercegovine, Zakonom o sistemu indirektnog oporezivanja i Zakonom o upravi Bosne i 
Hercegovine da zakonito i blagovremeno imenujete direktora UIO, ili vršioca dužnosti 
direktora UIO do konačnog imenovanja, vi ste saučesnici u svim protivzakonitostima 
koje u UIO vrši Kemal Čaušević i njegovi pomagači uposleni u Upravi.  
Pored opisanih protivzakotnitosti u UIO, podsjećamo vas da je direktor UIO na osnovu 
Zakona o postupku indirektnog oporezivanja i Zakona o upravi za indirektno oporezivanje 
kao ''lex specijalis propisa'' ovlašten da donosi odluke po žalbama pravnih i fizičkih lica na 
prvostepena rješenja donijeta u upravnom postupku u UIO. Najveći obim tih rješenja se 
odnosi na utvrđene obaveze za naplatu indirektnih poreza ili povrat indirektnih poreza 
poreznim obveznicima. Obzirom da od 01.01.2009. godine po žalbama  odlučuje 
neovlašteno lice, odnosno organ, takve odluke, odnosno rješenja su ništavi. Članovi 
sindikata UIO upoznati su da je kod Suda BiH pokrenut značajan broj postupaka za ukidanje 
i poništavanje odluka koje je donio Kemal Čaušević nakon što mu je istekako mandat 
direktora UIO. Iznos štete koju će po osnovu sudskih odluka UIO isplatiti pravnim i fizičkim 
licima bit će značajno velik (višemilionski iznosi). Sve druge akte UIO, koji se upotrebljavaju 
u pravnom prometu, potpisuje Hajrudin Lagumdžija, koji nije ovlašten za potpis akata, jer mu 
je ovlaštenje dato od strane Kemala Čauševića(?) prestalo da važi onog dana kada je 
Kemalu Čauševiću istekao mandat (tkz. izvedena ovlaštenja). 
Takođe podsjećamo vas da ste u periodu od 01.01.2009. godine do danas na ime isplaćenih 
plata Kemalu Čauševiću i drugih naknada koje imaju karakter plate, oštetili budžet BiH u 
iznosu od oko 190.000,00 KM, što predstavlja obilježja krivičnog djela protiv službene i 
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odgovorne dužnosti propisane krivičnim zakonodavstvom BiH. Na mnogo drugih 
pritivzakonotisti ukazat će i izvještaj revizije u UIO, koja je izvršena za 2009. godinu. 
Vi ste imali imperativnu obavezu postupanja u skladu sa pomenutim zakonima i da ste 
to učinili, UIO bi ostvarila značajno  bolje fiskalne rezultate kao i rezultate u zaštiti 
domaće proizvodnje  u BiH. I ne zaboravite, a očigledno ste zaboravili, svi smo mi u 
službi građana BiH ( Republika Srpska, Federacija BiH, Brčko district).  
 
Poštovana gospodo, ukoliko na slijedećoj sjednici Vijeća-Savjeta Ministara BiH ne izvršite 
imenovanje direktora UIO ili vršioca  dužnosti direktora UIO, do okončanja postupka 
imenovanja direktora, mi članovi Sindikata imamo zakonsku i moralnu obavezu da od 
Tužilaštva BiH zatražimo utvrđivanje vaše pojedinačne i kolektivne odgovornosti za 
posljedice koje su nastale u UIO, a one su ogromne. 
S poštovanjem. 
Predsjednik Sindikata UIO BiH 
Mehmedalija Osmić, dipl.pravnik, 
Inspektor za reviziju i kontrolu Sektora za poreze UIO BiH 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

 
 
 
Tuzla, 06.10 2010 godine. 
SIP-a  
Banja Luka 
( na ruke Načelnika) 
 
Poštovani, 
Kao što Vam je poznato Sindikat Uprave za indirektno oporezivanje ( formiran prije oko dvije i po 
godine), posebno predsjednik istog Mehmedalija Osmić, ukazivao je i ukazuje da je u Upravi na sceni 
kršenje osnovnih ljudskih prava, diskriminacija, kriminal, organizovani kriminal, korupcija, reketiranje 
poreskih obveznika...a sve u režiji Kemala Čauševića. 
S tim u vezi Čaušević je organizovao pravu hajku na aktiviste Sindikata, a posebno M.Osmića, kojem, 
kako je naredio svojim poslušnicima“treba skinuti glavu“. Tako je 17.09.2010 godine u njegovoj režiji, sve 
orkestrirano iz njegovog kabineta, organizovana tkzv. skupština Sindikata bukvalno iza leđa legitimnih 
predstavnika istog. Sve je rađeno suprotno zakonu i statutu Sindikata.( U vezi navedenog i miješanja u 
rad Sindikata, tačka 6 prijave, protiv Čauševića je 31.08.2010 godine, podnešena krivična prijava 
nadležnom Tužilaštvu BiH) 
Međutim, vrhunac svega je da su ŠEVKIJA DACIĆ, PREDRAG JELAČA, EMIR SLOMIĆ i JOSIP MATIĆ, 
uposlenici Uprave i „novoizabrani rukovodioci Sindikata“  po nagovoru Čauševića, u Ministarstvu pravde 
BiH, prilikom ovjere dokumenata za promjene podatataka u Rješenju o registraciji Sindikata koristili, 
KRIVOTVORENI pečat Sindikata. 
Sve je rađeno „preko Keminih ljudi u istom ministarstvu“. Posebno je ineresantno da je cijeli postupak 
trajao svega tri dana. 
Inače legitimni Sindikat ima samo jedan pečat i isti se nalazi kod predsjednika M.Osmića. 
U vezi istaknutog, ja kao predsjednik, kao i ostali legitimni predstavnici Sindikata spremni smo pomoći u 
cilju dokazivnja navedenog krivičnog djela. 
Posebno se naglašava da je sam čin organizovanja pomenute skupštine, ka i njen tok itd, urađen uz 
drastično kršenje zakona i statuta Sindikata. 
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S tim u vezi upućena je, preko advokata, Dr.sc.Faruka Sinanovića, žalba Ministarstvu pravde, na okolnosti 
izdavanja novog Rješenja kojem je, ponavljamo, predhodila ovjera dokumenata KRIVOTVORENIM 
pečatom Sindikata. 
Molimo da preduzmete mjere i radnje iz Vaše nadležnosti. 
S poštovanjem. 
 
Predsjednik Sindikata 
Mehmedalija Osmić, inspektor za reviziju i kontrolu UIO BiH, tel.061/721-018 
 
 

 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
                                                                                                                                    
                                                                                                                                                             
                                                                                                                                                                       
 

 
 
 

Tuzla,26.10.2010 godine 
OHR  
Gospodin  Valentin Inzko, Visoki predstavnik u BiH 
Gospodin Roderick Moore, Prvi zamjenik visokog predstavnika 
SARAJEVO 
Poštovana gospodo, 
Sugurni smo da Vam je poznato da u Upravi za indirektno-neizravno oporezivanje, praktično vlada 
haos. O tome smo pisali i vašem Uredu. 
Ponovo naglašavamo da se u UINO ne poštuju Zakoni BiH, korupcija i organizovani kriminal su se 
odomaćili...Reketiranje poreskih obveznika, ucjene, diskriminacija uposlenih čak i na nacionalnoj 
osnovi, šikaniranje, prijetnje...uposlenim svakodnevna su pojava. Krše se osnovna ljudska prava, 
prava iz rada...To je slika sadašnje UINO. Sve ovo odvija se u režiji Kemala Čauševića, kojem je 
mandat istekao prije skoro dvije godine  . O svemu smo, argumentovano, informisali nadležne 
institucije BiH, ali sve je bilo uzalud.Mnogo je onih, što je potpuno očigledno, kojima odgovara ovaj 
haos i koji imaju i materijalnu korist od toga. 
Čaušević je stavio sve pod svoju kontrolu. Jedan broj njemu lojalnih uposlenika bukvalno je kupio 
novcem građana BiH. Među ogromnom većinom čestitih,poštenih profesionalaca vlada strah, 
neuzvjesnost, nevjera...da će se, ikada, išta promijeniti... 
Čaušević bukvalno radi šta hoće. 
U prilog toga govori i činjenica da je prije nekoliko dana, u dogovoru sa direktorom Agencije za 
državnu službu BiH, raspisao oglas za prijem nekoliko stotina novih uposlenika u UINO. Sve je 
urađeno nezakonito, neplanski, neprofesionalno... Jedini cilj je da Čaušević i njemu bliski banditi iz 
UINO i oni koji „sa strane“ diktiraju šta i kako da se radi u UINO, iz svega izvuku ličnu korist. 
Ogroman novac, svakodnevo, kriminalnim radnjama, a opet u režiji Čauševića, završava u 
džepovima bandita, mafijaša... 
UINO nije u funkciji građana BiH ( Republika Srpska, Federacija BiH, Brčko distrikt).UINO je izašla iz 
okvira Zakona BiH. 
Ponavljamo, o svemu smo, u mnogo navrata, pismeno informisali nadležne u BiH, ali nitko ništa ne 
preduzima. 

Molimo Vas pomozite nam i iskoristite ovlasti koje imate.Čauševićev status je 
jasan. On nezakonito boravi i radi u UINO... 
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S poštovanjem. 
Predsjednik Sindikata UINO BiH 
Mehmedalija Osmić, diplomirani pravnik, inspektor za reviziju i kontrolu. 
 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
 
 
Tuzla, 26.10.2010 godine. 
UPRAVNI ODBOR UINO BiH 
 
Poštovana gospodo, 
 
Dokle ćete da šutite? Zašto nas toliko ignorišete? Nas, ogromnu većinu uposlenih u UINO, 
koji pošteno, profesionalno, odgovorno...radimo svoj posao...Nas koji radimo u veoma teškim 
uslovima, nas koji smo svaki dan pod pritiskom i terorom Kemala Čauševića...Misli čovjek da 
je njegova  Uprava pa radi šta hoće...Za njega nema Zakona, nema istine, pravde, 
poštenja...Dijeli narodne pare ( tkzv.stimulacija) svojim poslušnicima kako hoće, 
razbacuje(bukvalno) neposlušne uposlenike nezakonitim odlukama i rješenjima po cijeloj 
BiH, prijeti, diskriminira nas, vrijeđa...a, Vi šutite. 
Igra se Čaušević sudbinama uposlenih, nas inspektora, carinika...unapređuje koga hoće i 
gdje hoće, tuži nas i sudi nam...sve sam potpisuje, a nema pravo...Zakone  „gospodin“ 
apsolutno ne poštuje...Ako mu neka odluka, pravilnik i fali on to sklepa u svojoj  pravnoj 
službi Uprave... i primjenjuje...a, Vi šutite. 
Pred nosom Vam je raspisao i novi konkurs ( natječaj) za prijem nekoliko stotina novih ljudi u 
UINO...Mimo plana, mimo Zakona.. a na osnovu njegovog Pravilnika o unutrašnjoj 
organizaciji...Obmanuo je Čaušević i Vas i zaposlene u Agenciji za državnu službu...ili 
možda nije...Znamo samo da Vi šutite... 
Čaušević Vas, nas i cijelu bosanskohercegovačku javnost laže, obmanjuje... izmišlja priče o 
rušenju UINO od strane špijuna  izvana, pa onda iznutra...a, Vi šutite. 
Kaže Čaušević da je i gospodin Vrankić ( „kodno ime „vrana“) špijun...a, Vrankić šuti. 
 
Prije više od godinu dana, u Sarajevu, ( sjećate se gospodine Vrankiću?) delegacija našeg 
Sindikata imala je sastanak sa gospodinom Vrankićem ( Vama) i njegovim (Vašim) 
savjetnikom.Tada nam je gospodin Vrankić rekao da je „previše vjerovao Čauševiću“, „da 
smo mi (Sindikat) iskreni čuvari Uprave“, i da treba da nastavimo raditi u „pravcu njenog 
očuvanja i stvaranja uslova za njen još efikasniji rad“. O Čauševiću, svi smo govorili, kao 
čovjeku koji je zalutao u UINO. Ja sam (M.Osmić) tada rekao da bi u normalnoj državi 
Čaušević već bio u zatvoru. 
Poslije toga gospodin Vrankić je zanijemio. Šuti. 
Ovih dana, onako da znate, mi ćemo ( putem našeg advokata) podnijeti Tužilaštvu BiH, 
proširenu, novim dokazima dopunjenu krivičnu prijavu protiv Čauševića i njegovih saradnika i 
protiv gospodina Vrankića ( protiv Vas gospodine Vrankiću), jer  to je pravi način da se ukaže 
i dokaže ogroman organizovani kriminal u Upravi, zloupotrebe, malverzcije... 
Vi, naravno, i sada šutite. Probudite se i vidjet ćete da u Vašem društvu sjedi čovjek Kemal 
Čaušević, čovjek koji Vas, ponavljamo, laže koracima od sedam milja, nesposoban, 
arogantan, nestručan ,osvetoljubiv...čovjek koji je zbog svoje nezasitosti zaboravio ( a možda 
nikada i nije znao) šta mu je stvarni posao u UINO... 
Znamo.Vi ćete i dalje šutjeti.I šutite, jer kada se probudite iz tog, za Vas neprirodnog stanja, 
nećete se moći snaći u mulju kriminala, korupcije... koji, nažalost, vladaju u UINO. A, sve u 
režiji Čaušević Kemala. 
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Dok i dalje šutite, znate li Vi da je UINO, zahvaljujući poznatim i nepoznatim banditima davno 
izašla iz okvira Zakona BiH? Znate li Vi koji su stvarni kapaciteti UINO? Znate li Vi šta sve, 
zahvaljujući šerifu Čauševiću, nije urađeno u UINO, a moralo je i koliko je stotina miliona ( 
više puta pomnoženo) za sve ove godine, završilo tamo gdje, apsolutno, nije trebalo? Znate 
li Vi da je i UINO svih građana BiH ( Republika Srpska, Federacija BiH, Brčko distrikt) ? 
Mnogo je toga što Vas, argumentovano, u interesu našeg boljeg sutra možemo pitati, boljeg 
sutra svih građana BiH...ali Vama ne vrijedi više govoriti. Zašto? 
Vi ste legitimno izabrani članovi Upravnog odbora UINO, a sa Vama sjedi čovjek Čaušević 
koji je, sa pravnog aspekta, praktično ništa, a  direktor UINO nikako. Sjedi i pametuje 
Vam....a, Vi šutite. 
Šaljemo Vam u prilogu ovog pisma jedno drugo, zanimljivo pismo i Izvještaj o reviziji u 
UINO  za 2009 godinu.Molimo Vas pročitajte ih. Možda se probudite i sjetite šta je Vaš 
posao.Možda i progovorite. 
Mi idemo dalje. Imamo dobre planove, volju, poštenje, čestitost, znanje...Napravićemo mi 
demokratsku, ekonomski respektabilnu BiH ( UINO je u ovom dijelu jedan od najvažnijih 
segmenata)...govorili Vi ili i dalje šutjeli...Nama je svejedno... 
S poštovanjem. 
Mehmedalija Osmić  
Predsjednik Sindikata UINO, inspektor za reviziju i kontrolu UINO BiH. 
Tel: 061/721-018 
 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
 
Mehmedalija Osmić, diplomirani pravnik, 
Inspektor za reviziju i kontrolu-Sektor za poreze UINO BiH, 
Telefon:061/721-018 
Datum,05.02.2012 godine 
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BiH 
GOSPODIN SULEJMEN TIHIĆ, PREDSJEDNIK  
 
Poštovani gospodine Tihiću, 
 
Kriminal, korupcija,zloupotrebe,samovolja, diskriminacija, bahatosti, laži, prijetnje...u Upravi 
za indirektno oporezivanje, a u režiji bivšeg direktora Kemala Čauševića i posebno njegovih 
pomoćnika, kao i šefova na nižim nivoima organizacione šeme Uprave...Na sve to se, više 
od tri godine ukazuje, nadležnim tužilaštvima dostavljaju dokazi, informiše 
bosanskohercegovačka javnost....Međutim, za mene, nažalost, imalo je to i ima posledice 
koje sada pokušavam da  „otresem“ i da novim mjerama i radnjama ukažem na svo zlo koje 
se narojilo u ljudima poput navedenih... 
Opet nažalost, i članovi moje porodice su bili i ostali u centru svih zbivanja i događanja... 
Tako su banditi i kriminalci  pokušali oskrnaviti i čestitost moje kćerke...Nije im bilo dovoljno 
što su mi prijetili i prijete, što sam fizički napadnut od strane jednog od njih  (Refika 
Morankića iz Modraca - Lukavac), što mi je na kući jednog jutra osvanuo grafit „Ti si mrtav“, 
što neprijatnosti, od pojedinih kolega inspektora, nažalost Bošnjačke nacionalnosti, 
doživljavam i na poslu...Pojedinci me pljuju  i vrijeđaju i u Lukavcu, opštini gdje živim, i to 
ne  bilo tko već  Tarik Arapčić, direktor Doma zdravlja i bukvalno njegov načelnik opštine 
Dževad Mujkić...One „sitne“ ne želim pominjati. 
Vrhunac svega je da me Čaušević javno pokušava proglasiti „špijunom srbijanske 
obavještajne službe“, „ludakom opasnim po okolinu“, „razbijačem Uprave i države BiH“, a 
zbog mene su „ i Srebreničke majke plakale“ ...I, to Čaušević ponavlja tri godine... 
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Jedan od njegovih ciljeva (a i ostalih koji su sa njime u vezi), je bio i ostao da javnosti 
„pokaže i dokaže“ da sam ja loš Bošnjak, da sam se, eto, drznuo da govorim o njegovom i 
kriminalu njegovih ljudi u Upravi...Moram priznati, da je u tome, posebno među banditima 
njegovog soja i ekstremistima, jednim dijelom i uspio...Brojna upozorenja, od za to 
kompetentnih ljudi, sam dobio.Svi mi govore da se moram čuvati, da moram paziti na svoju 
porodicu, posebno kćerku... 
I, pored svega, išao sam i idem dalje...Shvatio sam i shvatam da BiH, na njenom putu 
postajanja ekonomski stabilne, i od drugih država poštovane države, izranjaju brojne 
prepreke u režiji ljudi poput Kemala i njegovih najbližih saradnika... a, koje,opet, mogu 
otkloniti samo čestiti, iskreni i savjesni, ničim opterećeni, hrabrošću potkovani profesionalci... 
Tako sam u vezi navedenog, pored ostalog, pokrenuo  i postupak pred nadležnim sudom u 
Banja Luci, i protiv Kemala Čauševića.Tokom, dosad, održana tri pripremna ročišta i jedne 
glavne rasprave ( 01.02.2012 godine) Čaušević je predočavao brojne „dokaze“ ( što smatram 
da radi  krajnje nerazborito i amaterski) na osnovu kojih želi i dokazati da sam ja sve ono, što 
on (oprostite na izrazu), bljuje godinama...S tim u vezi predložio je i brojne svjedoke, pored 
ostalih i Tarika Arapčića, Refika Morankića, Ćosić Emsada zv.“Moce“ svi iz Modraca, 
odnosno Bokavića, opština Lukavac,brojne kolege (svoje poslušnike) koji još uvijek žale za 
njim, zatim direktora Agencije za državnu službu BiH, pa i dvojicu visokih političkih 
funkcionera iz Sarajeva,a iz Vaše stranke... 
Svi naši napori da UINO, kroz novi Zakon o plaćama, zauzme mjesto koje joj, imajući u vidu 
njen značaj za našu državu, pripada, nisu urodili plodom...Čaušević je i to, na koruptivan 
način sve razvodnio...Svega toga se ne želim niti sjećati... 
Laži koje godinama ponavljaju i pokušavaju pretvoriti u istinu, potpuno je jasno, mogu izreći 
samo ljudi bez obraza, bez osjećaja odgovornosti, bez stida, narojeni neobjašnjivom 
mržnjom i zlom... 
Problem je, gospodine Tihiću, što su ti ljudi bliski( ili članovi koji obavljaju i značajne funkcije) 
političkoj stranci na čijem ste Vi čelu, što ponašajući se na navedeni način, kaljaju čast i 
obraz čestitih Bošnjaka, čestitih članova Vaše stranke... 
Naravno, na sve što su uradili i što rade, ja ću reagovati na zakonom propisani način i 
u tom smislu nedajem im nikakve šanse da će uspjeti... 
U vezi navedenog, ipak, moram apostrofirati Tarika Arapčića, sina rahmetli Mehmeda, 
uglednog građanina i vjernika, čovjeka kojeg su svi cijenili...Ugled svog oca sada 
zloupotrebljavaju Tarik i njegov brat Teufik...Zloupotrebljavaju i pripadnost Vašoj stranci i 
funkcije koje obavljaju...Puno je detalja o kojima ne želim govoriti i opterećivati Vas kao 
jednog uglednog i poštovanog političkog lidera.  
Međutim, moram ponoviti bezbroj puta izrečeno, a to je da  ima nas koji vjerujemo u 
budućnost i ekonomski prosperitet lijepe nam Bosne i Hecegovine( Federacija BiH,Republika 
Srpska,Brčko distrikt)...Ima nas, koji svoj posao obavljamo vrhunski profesionalno, hrabro i 
odlučno, u interesu svih naših građana...I svi oni koji čine zlo našem narodu, a čine ga... svi 
oni koji destruktivno djeluju baveći se lopovlucima u cilju ličnog bogaćenja završiće tamo 
gdje će kroz prozor sa rešetkama vidjeti samo parče plavog neba cijele nam BiH... 
Gospodine Tihiću, želim Vam svako dobro i zdravi i živi bili ... 
Mehmedalija Osmić 
    
 
 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------          
 
 
 
 
Mehmedalija Osmić 
Predsjednik Sindikata UINO BiH 
Tuzla 
Tuzla, 15.02.2012 godine 
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Predrag Jelača 
UINO BiH, RC Banja Luka 
Odsjek za provođenje i poštivanje carinskih i poreskih  
Zakonskih propisa 
 
 
Gospodine Jelača, 
U više navrata upozoravao sam vas na brojne nezakonitosti koje ste počinili od formiranja, 
sa vaše strane i nekoliko drugih poslušnika K.Čauševića, paralelnog sindikata UINO što je, i 
to dobro znate, urađeno na krajnje kriminalan i banditski način. 
Sve što ste radili vi, Ševkija Dacić, Edin Trklja, Emir Slomić, Josip Matić, Sabit Ćurevac, 
Nenad Kojić...i još jedan broj drugih poltrona  K.Čauševića, bilo je u funkciji zaštite njegovog, 
a sada se ispostavilo i vašeg kriminala i brojnih zloupotreba... 
Ponašali ste se arogantno, načasno, brutalno...Vrijeđeli ste i prijetili, što, nažalost i sada 
radite, pojedinim  službenicima Ministarstva pravde BiH, Pavlović Internacional Banke, 
Raiffeisen banke, naše Uprave... 
Posebno naglašavam da ste u ostvarenju vaših namjera očuvanja kriminalnog lika i djela K. 
Čauševića čak  KRIVOTVORILI  i pečat našeg legitimnog Sindikata... 
Bukvalno ste koristeći se lažima i podvalama pokrali časno ime našeg Sindikata, naše 
članove... 
Sve što ste radili bilo je netransparentno i podmuklo, bukvalno iza leđa, kako mene kao 
legitimnog predsjednika, tako i ogromne većine časnih i poštenih članova Sindikata... 
Ponavljam , najžalosnije od svega je da je jedan od vaših ciljeva bio prikrivanje i zaštita 
kriminala, zloupotreba, pljačke građana BiH ( Republika Srpske, Federacija BiH, Brčko 
distrikt) od strane bivšeg direktora K. Čauševića... 
Svi vi ste se pojavili i na nedavnom suđenju Čauševiću kao njegovi svjedoci i zaštitnici. 
Lagali ste i izmišljali gluposti samo da mu pomognete...ali niste uspjeli... 
Kakav ste vi čovjek najbolje govori i podatak da ste se meni, prije oko četiri godine, obratili sa 
dva pisma u kojim ste molili da vas zaštitim od terora K. Čauševića, tada nelegitimnog 
direktora UINO. 
Ali, još tada shvatio da nema razlike između vas... 
Sada, kada je vaš „projekat“ definitivno propao zahtijevam da nam HITNO dostavite svu 
finansijsku i drugu dokumentaciju koja se odnosi na sve što ste radili u tom vašem sindikatu, 
a za period od septembra 2010 godine do danas...Bolje da vam ne govorim šta smo do sada 
otkrili...Ne zaboravite da ste na osnovu krivotvorenog pečata i nepotpune dokumentacije( uz 
pomoć tadašnjeg direktora iste banke za kojeg znamo da je u vezi sa još jednim kriminalcem 
i vašim zaštitnikom u Upravi) otvorili račun ( bolje rečen četiri računa) u Pavlović 
Internacional banci, na koje su, opet na nezakonit način, uz podršku nekih „pametnih“i iz 
naše Uprave uplaćivana novčana sredstva od članarine članova našeg legitimnog 
Sindikata...  
Predsjednik Sindikata 
Mehmedalija Osmić 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Tuzla,11.12.2012 godine. 
Mehmedalija Osmić, 
Predsjednik Sindikata UINO BiH, 
Inspektor za reviziju i kontrolu UINO BiH 
Odsjek za poreze RC Tuzla,  
Tel.061/721-018 
 
VSTV BiH 
Gospodin Milorad Novković, Predsjednik 
SARAJEVO 
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Poštovani gospodine Novkoviću, 
 
Dobio sam Vaše pismo i hvala Vam. Nadam se da će se stvari pokrenuti sa mrtve tačke 
kada je u pitanju ogroman kriminal u UINO BiH.To se mora uraditi u interesu svih građana 
BiH..., jer svi mi, i jesmo u službi, upravo građana naše države... 
Želim Vas obavijestiti da sam dobio pismo i od Glavnog disciplinskog tužioca gospodina 
Arbena Murtezića, i hvala i njemu. 
Međutim, naša namjera nije da se sada započinju procesi i protiv tužilaca, što odgovara 
samo  banditima i lopovima kojih se i previše narojilo u BiH.Oni  i hoće da se bavimo sami 
sobom...Mi moramo udružiti sve snage, svu energiju, svu pamet...i hrabro krenuti u 
razobličavenje svih zala zvanih kriminal, korupcija...i u skladu sa zakonima BiH uraditi ono 
što se od nas očekuje...Vrijeme prolazi, BiH sve siromašnija, a urađeno praktično nije ništa... 
S poštovanjem. 
Mehmedalija Osmić 
 
 
 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
Mehmedalija Osmić,  
Predsjednik Sindikata UINO BiH 
Datum: 12.03.2013 godine 
 
Ševkija Dacić 
Grupa za internu reviziju RC Sarajevo 
 
Gospodine Daciću,  
Sada, kada je vaš „projekat sindikat“ ( kako je Čaušević "kodno" nazvao rušenje 
našeg legitimnog Sindikata) definitivno propao, zahtijevam da nam, kao tkzv. 
predsjednik upravnog odbora i predsjednik komisije za novčanu pomoć 
članovima  tog vašeg, bolje rečeno Keminog sindikata, HITNO  (najkasnije do 
22.03.2013 godine) dostavite svu finansijsku i drugu dokumentaciju koja se odnosi na 
sve što ste radili u tom vašem sindikatu, a za period od septembra 2010 godine do 
danas...  
Upozoravam vas da znamo šta treba činiti i ako odbijete učiniti to što se od vas i 
ostalih traži. 
Dobro vam je poznato da ste se, od samog formiranja našeg legitimnog 
Sindikata,  ponašali neprofesionalno,neodgovorno, arogantno, bahato, nekulturno, a 
meni, kao legitimnom predsjedniku, čak ste i prijetili ...Radili ste na, 
bukvalno,  njegovom razbijanju , a sve u cilju zaštite kriminala  Kemala Čauševića, 
bandita  koji je mnogo zla počinio  UINO i svim čestitim ljudima cijele BiH...A, dobro 
znate da ste i pečat našeg legitimnog Sindikata krivotvorili i počinili i druge brojne 
nezakonitosti... 
Mehmedalija Osmić 
 
 
 
..............Puno,puno toga sam još uradio,istražio,napisao,javno izrekao...rizik je bio i ostao 
ogroman,ulog takođe...ali, uspio sam, došao sam do istine.Istina je bila moj cilj. 
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Postavljam sada  pitanje svima nama, u i van UINO, kako bi se sve odvijalo da smo  ostali 
zajedno? 
Koja bi mi snaga bili, a u odnosu na one  u manjini, koji odlučuju o svemu, koji krše zakon, 
rade šta hoće,koji vladaju našim životima, koji nas lažu, obmanjuju...zamislite samo.Ja znam. 
E,zato sam vam, kroz cijeli navedeni tekst htjeo ukazati šta je propušteno. 
 
Tačno je da je bilo izuzetno teško.Bio sam odbačen od mnogih kolega.U njihovim očima 
kada sam ih sretao „vidio“ sam strah i nelagodu zbog susreta samnom.Brzo su, uz izrečenu 
laž da žure, odlazili od mene.Neki su, jednostavno, okretali glavu.Tako je to bilo...Bilo je i 
onih koji su se, pa skoro, utrkivali oko toga tko će me više uvrijediti, poniziti...a da piju kafu 
samnom, to je bilo nemoguće...A,ja sam išao dalje...Protiv mene je bilo pokrenuto i više 
disciplinskih postupaka obrazloženih lažima,mržnjom...bio sam i suspendovan...ali,pobijedila 
je istina. 
 
Ipak, najteže je bilo kada je Čaušević sa svojim poslušnicima i poltronima organizovao i 
sazvao, na nezakonit način,tkzv.skupštinu sindikata i kada sam smijenjen.Sve dokumente su 
ovjeravali krivotvorenim pečatom.Njihov „mandat“ je trajao od oktobra 2010 godine do kraja 
2012 godine.Ohrabren njihovim neznanjem i lažima ja sam  nastavio dalje.I, opet je 
pobijedila istina.Sud BiH je presudio i njihovo rješenje je ukinuto, a ja vraćen na poziciju 
predsjednika Sindikata. 
 
I u međuvremenu još jače, još žešće,odlučnije nastavio sam borbu opet u cilju izlaska istine 
iz mraka, blata, mulja...I, onda su, najzad, mnogi ozbiljno shvatili sve što sam govorio, 
pisao...o kriminalu, korupciji, zloupotrebama...pa su smijenili Čaučevića i za direktora UINO 
imenovali čestitog gospodina Džakulu, koji od samog početka nije bio u dilemi ko je legitimni 
predsjednik Sindikata naše Uprave(odluka Suda BiH donešena je godinu dana 
kasnije).Pružio je meni, a tako i našem legitimnom Sindikatu, maksimalnu podršku.Iskreno 
sam mu zahvalan. 
 
Za sve ove godine posebno sam vodio računa o tome da, pored angažovanja oko svega 
onog što je bilo vezano za Sindikat, savjesno i odgovorno obavljam poslove stručnog 
saradnika-inspektora za reviziju i kontrolu.I u tome sam uspio.  
 
Kako je vrijeme prolazilo sve više je bilo istina koje su izlazile na površinu.Jedan od ciljeva je 
bio i da građani BiH(Republika Srpska,Federacija BiH, Brčko distrikt) na našu Upravu i sve 
naše kolege gledaju sa respektom i poštovanjem.Nizale su se konferencije za medije, 
izvođene brojne akcije od strane nadležnih institucija, pred nadležnim sudovima pokretani 
postupci zbog izrečenih laži,uvreda...protiv Čauševića,pojedinih medija...i,svi su završili u 
moju korist.Neki su još u toku.Sve to je rezultiralo time da su iznjedreni brojni problemi koji su 
opterećivali rad Uprave i naših čestitih i poštenih kolega.I u tome se, itekako, uspjelo. 
Cilj mi je bio da radeći na krajnje trnasparentan i zakonit način ukažem na 
ogroman                                                                                kriminal,korupciju,zloupotrebe,laži
...  u kojem se, nažalost, „valja“ cijela BiH...Istina je ponovo izašla na površinu...Mnogo je 
onih koji i dalje lažu,vrijeđaju jedni druge, prebacuju odgovornost jedni na druge, ponašaju se 
neprofesionalno, banditski, prijete...kao da je BiH ( Republika Srpska, Federacija BiH,Brčko 
distrikt) njihova babovina...Sve do čega sam na zakonit način došao uputio sam nedležnim 
institucijama. 
 
Međutim, najveća vrijednost  svega je da se probudilo mnogo onih koji vjeruju u našu 
budućnost, vjeruju da će i  BiH ( Republika Srpska, Federacija BiH, Brčko distrikta) postati 
snažna, ekonomski respektabilna država... 
Znam to,i nakon što mi je tokom održavanja jedne od brojnih konferencija za 
medije,Čaušević pokazao tkzv.“rogove“.Mnogo je onih koji su u tome prepoznali ruganje 
državi i njenim institucijama.Očigledno je da je kod njih proradila svijest, osjećaj stida i 
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srama...I,pored toga, Čaušević mi je morao platiti kaznu u iznosu od 5.800,00 
KM.Znači,država je, ipak,pokazala svoju snagu, a i ja sam ponovo pobijedio... 
Kada je u pitanju  rad našeg Sindikata ( govorim o periodu od početka 2013 godine) nisam 
zadovoljan  i sve ono što sam napisao odnosi se i na većinu naših aktivista. 
Prisutan je nerad i nezainteresovanost za događanja u i oko Sindikata, neprovođenje odluka 
Upravnog odbora Sindikata,netransparentnost u radu Sindikata, odnosno loša komunikacija 
sa članovima Sindikata( nedovoljna obaviještenost o radu Sindikata), nefunkcionisanje web 
stranice Sindikata itd. 
To je šteta iz brojnih razloga.Tako je:  
-donešen je novi Statut Sindikata koji  je rađen uz pomoć veoma stručnih službenika 
Minastarstva pravde BiH i usklađen sa sličnim aktima koji se primjenjuju u državama 
Evropske Unije,  
-od ove godine mi organizujemo sportske susrete naše Uprave,  
-svi naši članovi su kvalitetno osigurani 24 sata dnevno,a što se plaća svakog mjeseca iz 
članarine Sindikata,  
-respektabilni iznosi novčane pomoći se izdvajaju članovima Sindikata, a kojima je ista 
potrebna,  
-aktivni su i članovi naše Komisije za pravnu pomoć... 
Veoma mnoga posla je pred nama, a kako ćemo ga uraditi i u korist koga, to je na nama i u 
nama...Vrijeme je da se probudimo i sve naše želje o kojima smo sanjali,sanjali o boljem i 
ljepšem životu...iskreno, pošteno, hrabro, odlučno...pretočimo u stvarnost... 
 
S poštovanjem. 
 
 
Predsjednik Sindikata 
Mehmedalija Osmić 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
  
 
 
   
 
 

  
 
 
 
 
 


